

နေ့ ည မကွာ မင်္ဂလာ

- ကလေးအရွယ် လိမ္မာနှင့်ပါမာ၊ ကြီးရင့်က လိမ္မာမည်။
- မလိမ္မာ ပြည်ထောင်စုကြလျှင်၊ ကောင်းမှု မတည်။
- ကလေးတို့နေပြည်၊ တည်စေဖို့ စိတ်စော။
- နံနက်မင်္ဂလာနှင့်၊ နေ့မကွာ ညဉ့်ပါသုံးလို့ရယ်၊ ပြုံးကြစေသော။

မဟာဂန္ဓာရုံဆရာတော် အရှင်ဇနကာဘိဝံသ

သိန်းနီမဟာမုနိဘုရားကြီး ရာပြည့်ပွဲတော်နှင့် ရှမ်းနှစ်သစ်ကူးကောက်သစ်စားပွဲတော်အခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရှမ်းပြည်နယ် သိန်းနီမြို့(၃)ရပ်ကွက် ဟော်နန်းကုန်းမြေ၌ ကျင်းပသည့် သိန်းနီမဟာမုနိဘုရားကြီး ရာပြည့်ပွဲတော်နှင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ရှမ်းနှစ်သစ်ကူးကောက်သစ်စားပွဲတော် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း သိန်းနီမဟာမုနိဘုရားကြီး ရာပြည့်ပွဲတော်နှင့် ရှမ်းနှစ်သစ်ကူးကောက်သစ်စားပွဲတော်အထိမ်းအမှတ်ပြခန်းအား ကြည့်ရှုစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ရှေးဦးစွာ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစဝ်အောင်မြတ်၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးထွန်းနှင့် ဦးစိုင်းအိုက်ပေါင်းတို့က သိန်းနီမဟာမုနိဘုရားကြီး ရာပြည့်ပွဲတော်နှင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ရှမ်းနှစ်သစ်ကူးကောက်သစ်စားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်မုခ်ဦးအား ဖဲကြီးဖြတ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။

ထို့နောက် အဆိုပါ ဟော်နန်းကုန်းမြေရှိ မင်္ဂလာမဏ္ဍပ်၌ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ရှမ်းနှစ်သစ်ကူးအခမ်းအနားကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းက နှစ်သစ်ကူးမင်္ဂလာမိန့်ခွန်းပြောကြားသည်။ ထိုသို့ပြောကြားရာတွင် ပွဲတော်နှစ်ရပ်ကို တစ်ပြိုင်တည်း စုပေါင်းကျင်းပနိုင်ခြင်းသည် သိန်းနီမြို့ရှိ ပြည်သူများ၏ ကြိုးစားအားထုတ်မှုကြောင့် ကျင်းပနိုင်ခြင်း ဖြစ်သကဲ့သို့ ပြောင်းလဲလာသည့် ခေတ်သစ်စနစ်သစ်၏ နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးအခြေအနေအရပ်ရပ်ကြောင့် စိတ်အေးချမ်းသာစွာဖြင့် ကျင်းပနိုင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ဥပဒေဘောင်အတွင်း၌ လွတ်လွတ်လပ်လပ်ဆောင်ရွက်လာနိုင်ခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း။

၂၀၁၁ ခုနှစ်မှစ၍ နိုင်ငံရေးစနစ်သစ် စတင်ပြောင်းလဲခဲ့ပြီး နိုင်ငံတော်အစိုးရက ဆောင်ရွက်နေသည့် နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို ဆွေးနွေးပြောကြားသော်လည်း သိရှိသူ ရာခိုင်နှုန်းနည်းနေသေးသည်ကို တွေ့ရပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးဟူသည် လူတစ်ဦး(သို့မဟုတ်) လူတစ်စုတို့က ပြည်သူများအတွင်း နေထိုင်ပြီး ပြည်သူကပေးသည့် လုပ်ပိုင်ခွင့်ကို ရအောင်ယူကာ အများနှင့်သက်ဆိုင်သည်၊ နိုင်ငံတော်နှင့်သက်ဆိုင်သည် မူဝါဒ၊ ဆုံးဖြတ်ချက်များအပေါ် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်သည်ဟု အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုကြပါကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ၁၆

ရခိုင်ပြည်နယ် တစ်နံတစ်လျား ဒီဇင်ဘာတွင် မီးလင်းတော့မည်

သတင်းမှတ်စုနှင့်ဓာတ်ပုံ ဇေယျာ(မိုင်ရာ)

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အနောက်ဘက်တွင် တည်ရှိပြီး ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်းမြို့များ ပိုင်ဆိုင်သည့် ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် အချိန်ကာလ မြောက်မြားစွာတိုင် မီးစက်ကြီးများမှဖြန့်ဖြူးသည့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကို အသုံးပြုလျက်ရှိသည်။ များမကြာမီအချိန်တွင် လျှပ်စစ်စီမံကိန်းကြီးများမှ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားများကို ရယူသုံးစွဲနိုင်တော့မည် ဖြစ်သည့် အတွက် ဝမ်းသာရာပင် ဖြစ်သည်။

အဆိုပါမီးစက်ကြီးများမှ ဖြန့်ဖြူးသည့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားခမှာ ကြီးမြင့်သည့် စက်သုံးဆီဇေးနှင့်အတူ များစွာကုန်ကျလျက်ရှိသည်။ သို့ဖြစ်၍ မြို့ပေါ်တောရွာမကျန် နေထိုင်လျက်ရှိသည့် ပြည်သူများမှ မဖြစ်မနေ အသုံးလိုသူများသာ လျှပ်စစ်မီးကို သွယ်တန်းချိတ်ဆက်အသုံးပြုကြသည်။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၃ သို့ ၁၆



၂၃၀ ကေစီ ပုဏ္ဏားကျွန်းပင်မဓာတ်အားခွဲရုံအား တွေ့ရစဉ်။

မာ တိ ကာ

နိုင်ငံခြားသား အပြုနေထိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေများ အမိန့်ကြော်ငြာစာထုတ်ပြန်

စာမျက်နှာ - ၂

ပုတစ်ပါး အခြားမရှိတော့ပါပြီ

စာမျက်နှာ - ၆

အာဆီယံ-ဂျပန် လူငယ်အစီအစဉ် ချစ်ကြည်ရေး သင်္ဘောခရီးစဉ် ရန်ကုန်မြို့သို့ ရောက်ရှိမည်

စာမျက်နှာ - ၁၀

DECO-LAND

PAPER AND BOX PACKAGING

ART PAPER	WOODFREE PAPER
ART COLORE	STRESS PAPER
MAINT CARE	NEWSPRINT PAPER
COLOR-COPY PAPER	SAFT COATED PAPER
COLOR CARD	COFT PAPER
COFT BROWN	CO / 80 Gsm, 100gsm, 120gsm
100 / 80 Gsm, 100gsm, 120gsm	SMITH COATED PAPER
CALCO-100 PAPER	200gsm / 300gsm / 400gsm

OFF-SET PRINTING

UV LAMINATION

PLASTIC LAMINATION

COMPOSITE SHEET MOLDING

GIFT BOXES

CARTON BOXES

FLUTE BOXES

HOT LINE : 684284, 685861, 687729



ကြေးမုံစာတည်းရှုထောင့် ၂၅-၁၁-၂၀၁၄၊ အင်္ဂါနေ့

ယုံကြည်မှုဖြင့် တည်ဆောက်

မြန်မာနိုင်ငံသည် ရှေးနှစ်ပေါင်းများစွာကတည်းက တိုင်းရင်းသား ပေါင်းစုံ အေးအေးချမ်းချမ်း စုပေါင်းနေထိုင်လာခဲ့ကြသည့် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် မြန်မာနိုင်ငံကို မြတ်နိုးဖွယ်ရာ သဘာဝအလှတရားများ၊ တိုင်းရင်းသားများ၏ နိုးရာယဉ်ကျေးမှုများဖြင့် ခြယ်နှံထားသည့် မှာလည်း ခင်တွယ် မြတ်နိုးဖွယ်အတိပင်ဖြစ်သည်။ ထိုသို့သော အေးချမ်းသာယာသည့် နှစ်လိုဖွယ်မြင်ကွင်းကို လူသားတို့၏ အာယာတ အမုန်းတရားများကြောင့် အနိဋ္ဌာရုံမြင်ကွင်းများအဖြစ်သို့ မပြောင်းလဲသင့်ပေ။

တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး၊ တစ်ဖွဲ့နှင့်တစ်ဖွဲ့ ယုံကြည်ချက်၊ အတွေးအခေါ်၊ အယူအဆ သဘောထားမတိုက်ဆိုင်ကြသဖြင့် ပဋိပက္ခများ၊ စစ်ပွဲများဖြစ်ပွားခဲ့ရသည်။ ထိုအခါ ပြည်သူတချို့မြေစာပင်ဖြစ်ခဲ့ ကြရသည်။ အိုးအိမ်စွန့်ခွာပြီး ဒုက္ခသည်များဘဝ ကျရောက်ခဲ့ရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ သမိုင်းကြောင်းကိုပြန်ကြည့်လျှင် တစ်ဦးနှင့် တစ်ဦး သဘောထားအမြင်၊ ယုံကြည်မှု အားနည်းခြင်းကြောင့် ပဋိပက္ခများ၊

ဘေးဒုက္ခများနှင့် ကြုံတွေ့ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဤသည်ကို သာဓကယူ၍လည်းကောင်း၊ စစ်မက်ဖြစ်ပွားနေသည့် နိုင်ငံတချို့ကို ရှုမြင်၍လည်းကောင်း သင်ခန်းစာယူနိုင်ဖို့ဖြစ်သည်။ ယနေ့ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများတွင်လည်း ငြိမ်းချမ်း စွာအတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေးမူကို ကျင့်သုံးပြီး အေးချမ်းတည်ငြိမ်သည့် ကမ္ဘာအဖြစ် ပုံဖော်လျက်ရှိသည်။ ယနေ့အစိုးရသစ်လက်ထက်တွင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများပြုလုပ်ကာ အေးချမ်းတည်ငြိမ်ပြီး ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့်နိုင်ငံအဖြစ်သို့ ပုံဖော်ကြိုးပမ်းလျက်ရှိပါသည်။

ယနေ့အချိန်အထိ ကျန်ရှိနေသေးသော ပြည်တွင်းလက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခများကို ဖြေရှင်းရန် တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးစာချုပ်များ ချုပ်ဆိုနိုင်ရေး ကြိုးပမ်းလျက်ရှိသည်။ ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲများ ကျင်းပနေသကဲ့သို့ ကျင်းပမှု၏ ရလဒ်ကောင်းများ ပေါ်ထွက်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ရာ တစ်ဖက်နှစ်ဖက် အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်ပြီး ကျန်ရှိနေသေးသည့် သံသယများကို ချေဖျက်ကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။

တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး၊ တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် ယုံကြည်မှုကို အရင်းခံတည်ဆောက်ရင်းဖြင့် နားလည်လက်ခံထားကြမှသာလျှင် မိမိတို့၏

တူညီသောပန်းတိုင်တစ်ခုသို့ အမှန်တကယ် ရောက်ရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ လူနှစ်ဦး ဘဝတစ်ခုတည်ဆောက်မည်ဆိုပါလျှင် တစ်ဦးအပေါ်တစ်ဦး အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှု၊ နားလည်မှုများ တည်ဆောက်ထားမှသာလျှင် ခိုင်မြဲသည့်မိသားစုဘဝကို ပိုင်ဆိုင်နိုင် မည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး သံသယအမြင်များဖြင့်သာ ကြည့်မည်ဆိုလျှင် သာယာချမ်းမြေ့သည့် မိသားစုဘဝလေးကို မပိုင်ဆိုင်ရသကဲ့သို့ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအနေဖြင့်လည်း တည်ငြိမ်အေးချမ်း သည့်နိုင်ငံကို ရရှိလာနိုင်မည်မဟုတ်ပေ။

သို့ပါ၍ ကျွန်ုပ်တို့ရေ၊ ကျွန်ုပ်တို့မြေ၊ ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံကြီး အစဉ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ပြီး အေးချမ်းတည်ငြိမ်နေစေရန် ပြည်တွင်းအဖျက် အမှောင့်လုပ်ရပ်များ၊ သွေးထိုးလှုံ့ဆော်မှုများ၊ ပဋိပက္ခများ မဖြစ်ပွားစေရန် သတိရှိရှိဖြင့် ဝိုင်းဝန်းကာကွယ်သွားကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထိုကဲ့သို့ ကာကွယ်ရန်မှာ တစ်ဦးအပေါ်တစ်ဦး ယုံကြည်မှု၊ နားလည်မှု များ၊ အပြန်အလှန် လေးစားမှုများဖြင့် တည်ဆောက်ရင်း ငြိမ်းချမ်းရေးတံခါးကြီးကိုဖွင့်ကြရမည်။ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ အကျိုးကို အစဉ်ရှေးရှုလျက် ဝိုင်းဝန်းဆွေးနွေးညှိနှိုင်းတိုင်ပင် အဖြေရှာကြရမည်။ တိုင်းရင်းသားအားလုံးက တူညီသောစိတ်ထား များဖြင့် လက်တွဲဆောင်ရွက်ကြရမည်ဟု ဆန္ဒပြုပါသည်။ ။

ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ ၂၅ ဦးကျော် သူ စင်ကာပူနိုင်ငံမှ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄
ပြည်ထောင်စု ရာထူးဝန် အဖွဲ့ ၂၅ ဦးကျော် သူသည် စင်ကာပူ သမ္မတနိုင်ငံ ကုလသမဂ္ဂဖွံ့ဖြိုးမှု အစီအစဉ်အရည်အသွေးပြည့်ဝသော ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုဖော်ဆောင်ရေး အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဗဟိုဌာန (UNDP-Global Centre for Public Service Excellence) ၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက်မှ ၁၉ ရက်အထိ စင်ကာပူနိုင်ငံ ၌ ကျင်းပသည့် အရည်အသွေးပြည့်ဝ သော ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုနှင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်အလွန် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်ဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက် ခဲ့ပြီး နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက် ညနေပိုင်း တွင် လေကြောင်းခရီးဖြင့် ရန်ကုန်မြို့ သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိသည်။

ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုနှင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် အလွန်ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်ဆိုင်ရာ အလုပ် ရုံဆွေးနွေးပွဲ၌ စင်ကာပူနိုင်ငံ နိုင်ငံဝန် ထမ်းများ၏ ဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍ ကောင်းမွန်မှုအပေါ် နမူနာပြု၍ ရေရှည်စိမ့်ကိန်းအဖြစ် ဆောင်ရွက်နိုင် ရေး၊ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များတွင် ပြည်သူ့ ဝန်ဆောင်မှုအဆင့်မြှင့်တင်ဆောင် ရွက်နိုင်ရေး၊ နိုင်ငံဝန်ထမ်းကဏ္ဍ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရာတွင် အောင်မြင်မှု၊ စိန်ခေါ်မှုများနှင့် ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများ တွင် နိုင်ငံဝန်ထမ်းကဏ္ဍ ပြုပြင်ပြောင်း လဲရေးဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေ များကို အမြင်ချင်းဖလှယ်၍ ဆွေးနွေး ခဲ့ကြသည်။

သို့ သွားရောက်လေ့လာခဲ့ကြသည်။ ဆက်လက်၍ နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက် တွင်ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍ အောင် မြင်စွာဆောင်ရွက်နိုင်ရေး လိုအပ် သော အချက်အလက်၊ အသိအမြင်၊ ဗဟုသုတနှင့်အခွင့်အလမ်းများ၊ ရှေ့ လုပ်ငန်းစဉ်များကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် အမြင်ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

စာပေမြင့်မှ လူမျိုးတင့်မည်

ထို့နောက် နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက်တွင် ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်ကာလအထိ နိုင်ငံ ဝန်ထမ်းများ၏ ဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍရှေ့ လုပ်ငန်းစဉ်များအပေါ် ရှုထောင့်ခွဲ ၍ လေ့လာသုံးသပ်ခြင်းနှင့် စင်ကာပူ နိုင်ငံ၏ နိုင်ငံဝန်ထမ်းများကဏ္ဍပြုပြင် ပြောင်းလဲမှု ကူးပြောင်းကာလအခြေ အနေဆောင်ရွက်နေမှုများကို စင်ကာပူ နိုင်ငံ နိုင်ငံဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းများ

နိုင်ငံခြားသားအမြဲနေထိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေများ အမိန့်ကြော်ငြာစာထုတ်ပြန်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄
မြန်မာနိုင်ငံတွင် နိုင်ငံခြားသားအမြဲနေထိုင်ခွင့်ပြုခြင်းဆိုင်ရာ (Per- manent Residence System-PR) စနစ်အား အကောင်အထည်ဖော်နိုင် ရေးအတွက် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနက အမိန့် ကြော်ငြာစာအမှတ်၊ ၁/၂၀၁၄ ကို နိုဝင်ဘာလ ၁၈ ရက်စွဲဖြင့် ထုတ်ပြန် လိုက်ကြောင်း သိရသည်။
ယင်းအမိန့်ကြော်ငြာစာတွင် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာနသည် ၁၉၄၇ ခုနှစ်၊ မြန်မာနိုင်ငံလူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး (လတ်တ လောပြဌာန်းချက်များ) အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၁၆ ပါ လုပ်ပိုင်ခွင့်ကို ကျင့်သုံး၍ နိုင်ငံခြားသားအမြဲနေထိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေများကို ထုတ်ပြန်လိုက် သည်ဟူ၍ ဖော်ပြပါရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန်	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း
ရွှေဈေး	၆၅၉၂၀၀	-	၆၆၀၀၀၀
ရွှေဈေး	၆၅၉၂၀၀	-	၆၆၀၀၀၀

စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း

(က) ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၉၅၀ ကျပ်
(ခ) အောက်တိုန်း 95	တစ်လီတာ	၁၁၈၀ ကျပ်
(ဂ) အောက်တိုန်း 92	တစ်လီတာ	၉၄၀ ကျပ်
(ဃ) ဓာတ်ဆီ	တစ်လီတာ	၈၁၄ ကျပ်

နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

(က) အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	= ၁၀၃၅. ၀
(ခ) ဥရောပ	တစ်ယူရို	= ၁၂၈၁. ၇
(ဂ) တရုတ်	တစ်ယွမ်	= ၁၆၈. ၉၈
(ဃ) ထိုင်း	တစ်ဘတ်	= ၃၁. ၅၉၃
(င) မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	= ၃၀၉. ၈၃
(စ) အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	= ၁၆. ၇၅၆
(ဆ) ဂျပန်	တစ်ရာယန်း	= ၈၇၉. ၈၀
(ဇ) တောင်ကိုရီးယား	တစ်ရာဝမ်	= ၉၃. ၃၀၆
(ဈ) ဩစတြေးလျ	တစ်ဒေါ်လာ	= ၈၉၉. ၃၄
(ည) စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	= ၇၉၃. ၃၈



Ocean Paradise HONEY SAUNG BEACH

Special Promotion package

Package တွင်ပါဝင်သော အရာများ Ocean Superior (Two Sharing) ၆၆

10% on Food & Beverage

Valid Date: 30 November 2014

ပြည်ထွင်းရေးရာ

☆ ရွှေစုံမွှေ
ယခုအခါ နိုင်ငံရေးပါတီများ အသီးသီးတည်ထောင်ကြပြီး ပြည်သူ ကပေးသည့် လုပ်ပိုင်ခွင့်ရရှိအောင် စည်းရုံးပြောဆိုလျက်ရှိကြပါကြောင်း၊ လက်ရှိအချိန်တွင် မြန်မာနိုင်ငံတွင် နိုင်ငံရေးပါတီပေါင်း ၆၀ ကျော်ရှိနေပြီ ဖြစ်ပါကြောင်း။

သိန်းနီမြို့တွင်လည်း နိုင်ငံရေးပါတီ များရှိပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများက မိမိ၏ ပါတီအောင်နိုင်ရေးအတွက် ပြောဆိုစည်းရုံးကြမည်ဖြစ်သကဲ့သို့ ပြည်သူများဘက်ကလည်း မိမိ နှစ်သက်ရာပါတီကို စိတ်ကြိုက် ရွေးချယ်ပိုင်ခွင့်ရှိနေပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဒီမိုကရေစီဆိုသည်မှာ ပြည်သူများ၏ ရွေးချယ်မှုသည် အဓိကဖြစ်သော ကြောင့် ပြည်သူများဘက်က အရွေး မမှားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ မိမိ ရွေးချယ်သည့် ကိုယ်စားလှယ်သည် ဒေသအတွက် လုပ်ပေးနိုင်၊ ပြောဆို ပေးနိုင်မည့်သူမျိုး ဖြစ်၊ မဖြစ်၊ အရည် အချင်း ရှိ၊ မရှိ သေချာစိစစ်ပြီးမှသာ ရွေးချယ်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

အရွေးခံမည် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအနေဖြင့်လည်း အရွေးမခံမီတွင် သေသေချာချာ စဉ်းစားသုံးသပ်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ မိမိ၏ဆန္ဒ၊ မိမိ၏ဝါဒနှင့်မကိုက်ညီ လျှင် အားလုံးနှစ်နာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးဆိုသည်မှာ ရယူခြင်းမဟုတ်၊ ပေးဆပ်ခြင်းသာဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၊ ပြည်သူ့ လွှတ်တော်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်လွှတ်တော် များတွင် အဆိုတင်သွင်းခြင်း၊ ဆွေးနွေး ခြင်း၊ ဥပဒေပြုခြင်းဆွေးနွေးများ မေးမြန်း ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ကြပါကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် ဒုတိယ ဝန်ကြီးများကလည်း ပြန်လည် ဖြေကြားကြပါကြောင်း။

ဝန်ကြီးဌာနအလိုက် တိုင်းဒေသကြီး နှင့် ပြည်နယ်အလိုက် တစ်နိုင်ငံလုံး လုပ်ဆောင်နေသည်ကို မြင်တွေ့ ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့သော် အစိုးရ အနေဖြင့် လိုအပ်သည့် ငွေကြေးများ ရရှိရန်အတွက် စီမံကိန်းများရေးဆွဲပြီး ကုန်ကျမည့် ငွေကြေးပမာဏကို လွှတ်တော်သို့ တင်ပြရပါကြောင်း၊ လွှတ်တော်ကစိစစ်ပြီး တင်ပြသည့်



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း သိန်းနီမဟာမုနိဘုရားကြီး ရာပြည့်ပွဲတော်နှင့် ရှမ်းနှစ်သစ်ကူးကောက်သစ်စားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။

စီမံကိန်း၊ လုပ်ငန်းများ သင့်သည်ဟု ဆုံးဖြတ်မှု ရန်ပုံငွေကိုချပေးခြင်းဖြစ် ပါကြောင်း။

အစိုးရကအလုပ်လုပ်ပိုင်ခွင့်ရှိပြီး လွှတ်တော်က ငွေကြေးထိန်းချုပ်ပိုင်ခွင့် ရှိပါကြောင်း၊ ဤအဖွဲ့အစည်း နှစ်ရပ် တစ်ခုနှင့်တစ်ခု ညှိနှိုင်း ထိန်းကျောင်းလုပ်ဆောင်ရသည်ကို သိစေချင်ပါကြောင်း၊ ဤသည်မှာ ဒီမို ကရေစီစနစ်တွင် ကျင့်သုံးရသည့်ပုံစံ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးသည် ဘာသာရပ်အားလုံးနှင့် သက်ဆိုင် သည့်ကိစ္စဖြစ်ပြီး အလွန်ကျယ်ပြန့်ပါ ကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးဘာသာရပ်တွင် ပြည်သူများနှင့် အနီးစပ်ဆုံးသည် ရွေးကောက်ပွဲပင် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ဒေသခံပြည်သူများအနေ ဖြင့် လာမည့်ရွေးကောက်ပွဲများတွင် ကိုယ်စားလှယ်များအား ရွေးချယ်ရာ တွင် မိမိကိုယ်တိုင် နိုင်ငံရေးသဘော တရား နားလည်အောင်လေ့လာ ဆန်းစစ်ကြပြီး မိမိမြို့နယ် ပြည်နယ် ကို အကျိုးပြုနိုင်မည့်သူနှင့် အကျိုးပြု နိုင်မည့်ပါတီ အရည်အချင်းနှင့် ပြည့်စုံ သည့်သူ ပြည့်စုံသည်ပါတီကို ရွေးချယ် နိုင်အောင် အဘက်ဘက်ကနီးနော တိုင်ပင်ပြီး ရွေးချယ်ကြရန် တိုက်တွန်း လိုပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် သိန်းနီမဟာမုနိ ဘုရားကြီးရာပြည့်ပွဲတော်နှင့် ၂၀၀၉ ခုနှစ်၊ ရှမ်းနှစ်သစ်ကူးကောက်သစ်စား ပွဲတော်ဖြစ်မြောက်နေနာယက အဖွဲ့ဝင် ဦးစိုင်းထွန်းဖေက ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားပြီး အခမ်းအနားကိုရပ်သိမ်း လိုက်သည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် ဒုတိယ သမ္မတသည် တက်ရောက်လာသူများ အား ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံနှုတ်ဆက် ပြီး သိန်းနီမဟာမုနိဘုရားကြီး ရာပြည့် ပွဲတော်နှင့် ၂၀၀၉ ခုနှစ် ရှမ်းနှစ်သစ်ကူး ကောက်သစ်စားပွဲတော် အထိမ်း အမှတ်ပြုခန်း၊ သိန်းနီမြို့ ရွှေနန်းတော် ဖော်ကြီးသမိုင်းမော်ကွန်းနှင့် ရွှေနန်း တော်ကြီး ထိန်းသိမ်းပြုပြင်စောင့်ရှောက် ရေး သမိုင်းမော်ကွန်းတို့ကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုပြီး နှစ်တစ်ရာပြည့်အထိမ်း အမှတ်အဖြစ် သခွတ်ပင်ကိုစိုက်ပျိုး ပေးသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတသည် မဟာမုနိဘုရားကြီးသို့ သွားရောက် ပူးမြော်ကြည်ညိုပြီး မြို့နယ်သံယ နာယကဥက္ကဋ္ဌ ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တနာရီဒွ အမှူးပြုတော်မူသော ဆရာတော် ကြီးများအား လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ နှင့် နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့သည်။ ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတသည်

သိန်းနီမြို့ ပြည်သူ့ဆေးရုံ၌ကျင်းပသည့် လူနာတင်ယာဉ်ပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲသို့ တက်ရောက်ပြီး လူနာတင်ယာဉ်များ အား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

အခမ်းအနားတွင် နယူးစတားလိုက် ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်ဝင်းက လူနာတင်ယာဉ် နှစ်စီးနှင့် သက်ဆိုင်သည့်စာရွက် စာတမ်းများကို မြို့နယ်ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာသောင်းဒန်ဦး ထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်သည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတအား ရှင်းလင်းဆောင်၌ ဦးကျော်ကျော်ဝင်း က လူနာတင်ယာဉ်များ လျှူဒါန်းရခြင်း ကို လည်းကောင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်က သိန်းနီပြည်သူ့ဆေးရုံ အား ခုတင်(၅၀)ဆုံ ဆေးရုံအဆင့် တိုးမြှင့်ပေးသွားနိုင်မည့် အခြေအနေ များကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းတင်ပြ ကြသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတသည် ဆေးရုံရှိ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများနှင့်

အရန်သားဖွားနှင့် သူနာပြုသင်တန်း သူများနှင့် တွေ့ဆုံကာ လိုအပ်သည် များကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေး ခဲ့သည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းနှင့်အဖွဲ့သည် လားရှိုး မြို့မှ လေကြောင်းခရီးဖြင့်ထွက်ခွာလာ ရာ ညနေ ၃ နာရီတွင် နေပြည်တော်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် စာနယ်ဇင်းများ ဖော်ကြီးသမိုင်းမော်ကွန်းနှင့် ရွှေနန်းတော်ကြီး ထိန်းသိမ်းပြုပြင်စောင့်ရှောက် ရေး သမိုင်းမော်ကွန်းတို့ကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုပြီး နှစ်တစ်ရာပြည့်အထိမ်း အမှတ်အဖြစ် သခွတ်ပင်ကိုစိုက်ပျိုး ပေးသည်။

သို့သော်လည်း မြန်မာနိုင်ငံ စာနယ်ဇင်းကောင်စီ (ယာယီ)၏ အငြင်းပွားမှုနှင့်တိုင်ကြားမှုများ ညှိနှိုင်း ဖြေရှင်းရေးကော်မတီက သတင်းမီဒီယာများတွင် ပုဂ္ဂိုလ် ရေး ဂုဏ်သိက္ခာထိခိုက်စေသော ကျင့်ဝတ်နှင့်မညီ ရေးသားဖော်ပြချက်များရှိလာပါက နှစ်နာသူကာယကံရှင် လူပုဂ္ဂိုလ်(သို့မဟုတ်)အဖွဲ့အစည်းတို့က ကောင်စီသို့ တိုက်ရိုက်တိုင်ကြားမှုများကိုသာ လက်ခံဖြေရှင်းပေးပါ ကြောင်း၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ နှစ်နာသူများ၏

တိုင်ကြားစာများရောက်ရှိလာပါက မြန်မာနိုင်ငံစာနယ်ဇင်း ကောင်စီ(ယာယီ)ထံသို့ တိုက်ရိုက်တိုင်ကြားနိုင်ကြောင်း အကြံပြုပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံလာပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ပုဂ္ဂလိကစာနယ်ဇင်းများ၏ ရေးသား ချက်များ၊ စာနယ်ဇင်းသမားများ၏ ဆောင်ရွက်ချက်များ နှင့်ပတ်သက်၍ ဝေဖန်ထောက်ပြခြင်း၊ တိုင်ကြားခြင်းများ ကို မြန်မာနိုင်ငံစာနယ်ဇင်းကောင်စီ(ယာယီ)သို့ တိုက်ရိုက် တိုင်ကြားခြင်း(သို့မဟုတ်)တာယကံရှင်က ပုံနှိပ်ခြင်းနှင့် ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်းဥပဒေ၊ သတင်းမီဒီယာဥပဒေနှင့် အခြားတည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ တရားဥပဒေ၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူခြင်းတို့ကိုသာ ဆောင်ရွက်ပါရန် အသိ ပေးအပ်ပါသည်။

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန

FAIR & SQUARE Travels and Tours Co., Ltd.

(၅) နယ်လမ်း၊ လှိုင်လမ်း၊ ရန်ကင်းလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်

- အလုပ်ရုံ စာရင်း၊ လိုက်ရင်း၊ အခြားအရာရာများ ရှိပါက မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
- အလုပ်ရုံ အခြေအနေအထား၊ အခြားအရာရာများ ရှိပါက မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

Tel: 01 377688, 01 245993, 09 7300 2211, 09 7300 3511

iStock

- အခြားအရာရာများ ရှိပါက မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
- အခြားအရာရာများ ရှိပါက မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

Contact Us ...

Tel: 09 73451511, 09 43064241, 09 73138979
 Hot: 01 3168413, 09 8184913
 RPT: 09 874433782, 09 874433795

နင်းနီ ကုမ္ပဏီ

တွင်(16)ယောက်စီး၊ (19) ယောက်စီး၊ (29) ယောက်စီး BUS ကားများကို သက်သာသောဈေးနှုန်းများဖြင့်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

PH - 01 700956, 09 448026388, 73104046

နာဂါနိဇလျင် ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများ ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ်အား သွားရောက်စစ်ဆေး

နာဂါနိ နိုဝင်ဘာ ၂၄

ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ် ရှင်ဒိုအာဘေးသည် တနင်္လာနေ့က ပြင်းထန်သောငလျင်ဒဏ်ခံစားခဲ့ရသည့် ဂျပန်နိုင်ငံအလယ်ပိုင်း နာဂါနိခရိုင်၏ မြောက်ပိုင်းဒေသသို့ သွားရောက်ပြီး ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများကို စစ်ဆေးခဲ့သည်။ အဆိုပါ ငလျင်ကြောင့် လူ ၄၁ ဦးဒဏ်ရာရရှိခဲ့ပြီး အိမ် ၅၄ လုံး ပျက်စီးခဲ့သည်။

ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ်သည် အဆိုပါဒေသရှိ ဒေသခံပြည်သူများအားတွေ့ဆုံ၍ အစိုးရအနေဖြင့် နေအိမ်များပြန်လည်တည်ဆောက်ရေးအတွက် ထောက်ပံ့ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ရာသီဥတုမှာ ပိုမို၍အေးလာသဖြင့် ၎င်းအချက်ကို ဝရစိုက်၍လုပ်ဆောင်ပေးမည်ဟု သတင်းထောက်များအား ငလျင်အပျက်အစီးများကို စစ်ဆေးပြီးနောက် ဝန်ကြီးချုပ်က ပြောကြားလိုက်သည်။

တနင်္ဂနွေနေ့က ဂျပန်အစိုးရ ငလျင်သုတေသနကော်မတီ၏ ထုတ်ပြန်ချက်အရ နာဂါနိငလျင်သည် ကာဖီရီရီပြတ်ရွှေ့ကြောင်း၏ လှုပ်ရှားမှုများကြောင့် ဖြစ်လာကြောင်း ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ (ကျိန်)



ထိုင်းဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း ရင်လပ် နိုင်ငံရေးလောကသို့ ပြန်လာမည်

ဘန်ကောက် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ထိုင်းဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း ရင်လပ်ရှင်နာဝပ်ထရာက ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင်ကျင်းပမည့် ပါတီစုံရွေးကောက်ပွဲတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရမည်ဆိုလျှင် နိုင်ငံရေးလောကထဲသို့ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း အင်တာဗျူးတစ်ခုတွင် ဖြေကြားခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

အာဏာသိမ်းခံရပြီးနောက် ပထမအကြိမ်မြောက် အင်တာဗျူးတစ်ခုတွင် သူ့အနေဖြင့် အစ်ကို သက်ဆင်ရှင်နာဝပ်ထရာကဲ့သို့ စစ်တပ်၏အာဏာသိမ်းပိုက်ခြင်းကို ခံရလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ်ရာထူးဖြင့် စတင်တာဝန်ထမ်းဆောင်သည့်နေ့ကတည်းက သိရှိခဲ့ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။

ရင်လပ်သည် ဝန်ကြီးချုပ်တာဝန်ထမ်းဆောင်နေစဉ် အတွင်း နိုင်ငံ့ဘဏ္ဍာငွေ ဘတ် ၆၀၀ ဘီလီယံကုန်ကျခဲ့သည်ဟု စွပ်စွဲခြင်းခံခဲ့ရသည့် ဆန်ထောက်ပံ့ရေးပေးမည့် အစီအစဉ်တစ်ခုကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် စီစဉ်ခဲ့သည်။ ရင်လပ်သည် နိုင်ငံတော်သစ္စာဖောက်ဖျက်မှုဖြင့်တရားရုံးတွင် တရားရင်ဆိုင်နေရသည်။ (ဆင်ယွာ)



အိဘိုလာရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးတွင် စက်ရုပ်များအသုံးပြုရန် အမေရိကန်စစ်ဘက်စီစဉ်

ဝါရှင်တန် နိုဝင်ဘာ ၂၄

အမေရိကန်စစ်ဘက်က အိဘိုလာရောဂါတိုက်ဖျက်ရာတွင် မိနစ်ပိုင်းအတွင်း ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည်ဖြင့် ရောဂါပိုးသတ်နိုင်သော လေးဘီးတပ်စက်ရုပ်တစ်မျိုးကို ထည့်သွင်းအသုံးပြုသွားရန် စီစဉ်လျက်ရှိသည်။

စတားဝါးစ်ရုပ်ရှင်ကားထဲမှ R2D2 စက်ရုပ်များသည် အမေရိကန် စစ်ဘက်ဆိုင်ရာဆေးဌာနသုံးခုနှင့် အမေရိကန်ဆေးရုံ ၂၅၀ တွင် ရောဂါဖြစ်ပွားစေသော ပစ္စည်းများကို အမြစ်ပြတ်ချေမှုန်းဖျက်ဆီးရာတွင် အသုံးပြုထားပုံကို ရိုက်ကူးထားသည်။

“အခုကျွန်တော်တို့ရဲ့ အိဘိုလာရောဂါတိုက်ဖျက်ရေး မဟာဗျူဟာမှာ အဲဒီလိုစက်ရုပ်တွေရဲ့ အခန်းကဏ္ဍ ပါဝင်လာပါပြီ။ ဒါပေမယ့် ကူးစက်ရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးနဲ့ ဆက်နွယ်နေတဲ့ ဆေးရုံတွေမှာပဲ အသုံးပြုသွားမှာပါ” ဟု လန်ဂျယ် လေတပ်အခြေစိုက်စခန်း ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ အယ်လ်တန် ဒွန်ဟမ်က ပြောကြားသည်။

ရောဂါပိုးသတ်နိုင်စွမ်းရှိသော စက်ရုပ်များသည် အနောက်အာဖရိကတွင် ဖြစ်ပွားနေသော အိဘိုလာရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးတွင် မည်မျှအရေးပါသည် အလိုအလျောက်စက်ကိရိယာများဖြစ်သည်ကို နမူနာပြုသွားကြောင်း သုတေသနပညာရှင်များက ပြောကြားသည်။

ယခုလအတွင်း အမေရိကန်နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ တက္ကသိုလ်များ၊ သိပ္ပံပညာရှင်များနှင့် အကူအညီပေးရေးလုပ်သားများ ပူးပေါင်းပြုလုပ်သော ဆေးရွေးဖွဲ့တစ်ခုတွင် ရောဂါပိုးကြောင့် သေဆုံးသွားသည့် ရုပ်အလောင်းများ၊ အညစ်အကြေးများကို ဖယ်ရှားပေးရာတွင် စက်ရုပ်များက အသုံးဝင်မည်ဟု ကောက်ချက်ချခဲ့ကြပြီး ကျန်းမာရေးလုပ်သားများအတွက် အထောက်အကူရရှိစေမည်ဟုဆိုသည်။ (အေပီ)

အိုင်အက်စ်အဖွဲ့၏ ပြေးယောင်းမှုကြောင့် ဂျာမနီနိုင်ငံသား ၅၅၀ ခန့် တိုက်ခိုက်မှုတွင် ပါဝင်ခဲ့

ဘာလင် နိုဝင်ဘာ ၂၄

အစ္စလာမစ်နိုင်ငံထူထောင်ရေးအဖွဲ့(အိုင်အက်စ်)၏ သွေးဆောင်ပြေးယောင်းမှုကြောင့် ဂျာမနီနိုင်ငံသားဦးရေ ၅၅၀ ခန့်မှာ ၎င်းတို့နှင့်အတူ တိုက်ခိုက်မှုများ၌ ပူးပေါင်းပါဝင်ခဲ့ပြီး ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်နိုင်ငံများအတွင်း၌ တိုက်ခိုက်မှုများပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း၊ ၎င်းတို့အနက် ၁၈၀ ခန့်မှာ မူရင်းနိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာပြီဖြစ်ကြောင်း ဂျာမနီပြည်တွင်းထောက်လှမ်းရေးအဖွဲ့က နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက်တွင် သတင်းစာတွေ့ဆုံမေးမြန်းခန်း၌ ပြောကြားခဲ့သည်။

အိုင်အက်စ်နှင့် ပူးပေါင်းတိုက်ခိုက်ရန် ဂျာမနီနိုင်ငံအတွင်းမှ ထွက်ခွာသွားသူဦးရေမှာ လွန်ခဲ့သည့်ခြောက်လအတွင်းက အမြင့်ဆုံးအရေအတွက်ရှိခဲ့ပြီး ၎င်းအတွက် မိမိတို့အနေဖြင့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများ မြင့်တက်ရကြောင်း ယင်းအဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

ဂျာမနီနိုင်ငံတွင်းမှ ထွက်ခွာသွားသူဦးရေကို ရေတွက်နိုင်သော်လည်း ၎င်းအရေအတွက် ၅၅၀ ထဲမှ ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်နိုင်ငံများအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်သွားသူအရေအတွက်ကိုမူ မသိရှိနိုင်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။

ယခင်က စုဆောင်းရရှိသော အရေအတွက်အရ လူဦးရေ ၄၅၀ ခန့်ရှိသော ဂျာမနီနိုင်ငံသားများအနက် ၆၀ ဝန်းကျင်မှာ တိုက်ပွဲများအတွင်း သေဆုံးသွားပြီဟုသိရပြီး သေဆုံးသူများအနက် ကိုးဦးမှာ အသေခံပုံးခွဲတိုက်ခိုက်မှုများကြောင့် သေဆုံးရခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်ဟု ၎င်းက ပြောဆိုသည်။

ဂျာမန် ထောက်လှမ်းရေးအဖွဲ့၏အဆိုအရ ခန့်မှန်းခြေဦးရေ ၁၈၀ ခန့်ရှိသော ဂျာမနီနိုင်ငံသားများသည် ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်နိုင်ငံများ၌ တိုက်ပွဲများ ဆင်နွှဲပြီးနောက် ဂျာမနီနိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာကြသည်ဟု ဆိုသည်။ (ဘီဘီစီ)

အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲတွင် အသေခံပုံးဖောက်ခွဲမှုဖြစ် ၅၇ ဦးသေ၊ ၆၀ ဒဏ်ရာရ

ကဘူး နိုဝင်ဘာ ၂၄

အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ မြို့တော်ကဘူး၏အရှေ့ပိုင်း ပတ်တီကာစီရင်စုတွင် ယမန်နေ့က ကျင်းပခဲ့သော ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲတစ်ခု၌ အသေခံပုံးဖောက်ခွဲမှုတစ်ရပ် ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ အနည်းဆုံး လူ ၅၇ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး လူအများအပြား ဒဏ်ရာရခဲ့ကြောင်း သတင်းများအရသိရသည်။

ပါလီမန်က အမေရိကန်နှင့်အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့များအား ယခုနှစ်ကုန်ပိုင်းအလွန်ထိ နိုင်ငံအတွင်း ဆက်လက်ထားရှိမည်ကို သဘောတူလိုက်ပြီး မရှေးမနှောင်းအချိန်တွင် ယင်းပုံးပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

ပုံးပေါက်ကွဲမှုကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသူများအနက် အများအပြားသည် စိုးရိမ်ဖွယ်အခြေအနေတွင်ရှိကြောင်း ပတ်တီကာစီရင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ မော်လစ်အာဖဂန်က ဆိုသည်။ ပုံးပေါက်ကွဲမှုအချိန်တွင် ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲကို လာရောက်ကြည့်ရှုသောပရိသတ်များဖြင့်စည်ကားနေသည်ဟု ၎င်းကဆိုသည်။

ပတ်တီကာစီရင်စုရှိ ရှာရန်ဆေးရုံမှ ဒေါက်တာနာဆက်ပဲအာမက်က ပုံးပေါက်ကွဲမှုကြောင့် ဆေးရုံသို့ရောက်ရှိလာသော ထိခိုက်ဒဏ်ရာရလူကြီး ၆၀ နှင့် ကလေး ၂၀ တို့ရှိကြောင်း ပြောသည်။

ဘော်လီဘောအားကစားသည် အာဖဂန်နစ္စတန်တွင် ကလေးလူကြီးကြိုက်နှစ်သက်သော ကစားနည်းတစ်ခုဖြစ်



သောကြောင့် ဘော်လီဘောအားကစားပွဲများသည် ပုံးဖောက်ခွဲမှုတို့အတွက် အဓိကပတ်ပတ်ထားသော နေရာများလည်းဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် ဖောက်ခွဲရေးသမားများအနေဖြင့် ယင်းသို့သောပွဲများတွင် လုံခြုံရေးရဲအရာရှိများလည်းပါဝင်သောကြောင့် ပိုပြီးပတ်ပတ်ထားနိုင်သော နေရာများဖြစ်သည်။ ပတ်တီကာဒေသသည် အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ၏ တာလီဘန်များနှင့် ဟာကာနီစစ်သွေးကြွ

အသေခံပုံးပေါက်ကွဲမှုကြောင့် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည့် ကလေးငယ်။

များ ထကြွသောင်းကျန်းသောနေရာများအနက် တစ်ခုဖြစ်သည်။ ဟက်ကာနီစစ်သွေးကြွများသည် လူငယ်များအား အသေခံပုံးခွဲတိုက်ခိုက်ရန် ပုံမှန်တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ပေးသောကြောင့် ယခုပုံးဖောက်ခွဲမှုသည် ဟက်ကာနီများ၏ လုပ်ဆောင်ချက်ဖြစ်ကြောင်း ခန့်မှန်းရသည်။ (ရိုက်တာ)

အင်တာနက်ကွန်ရက်အပြန်အလှန် ချိတ်ဆက်မှုဖြင့်တင်ရေး နိုင်ငံတကာညီလာခံတွင် ကိုယ်စားလှယ်များတိုက်တွန်း

ပေကျင်း နိုဝင်ဘာ ၂၄

ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများအတွင်း အင်တာနက်ကွန်ရက်အရ အပြန်အလှန် ချိတ်ဆက်နိုင်မှု မြှင့်တင်နိုင်ရေးအတွက် ကြိုးပမ်းကြရန် တရုတ်နိုင်ငံ ဝူရှန်းမြို့၌ကျင်းပသော ပထမအကြိမ် နိုင်ငံတကာအင်တာနက်ညီလာခံတွင် ကိုယ်စားလှယ်များက တိုက်တွန်းလိုက်ကြသည်။

တရုတ်နိုင်ငံသည် အင်တာနက်နည်းပညာနှင့်ပတ်သက်၍ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု မြှင့်တင်သွားရန် အသင့်ရှိကြောင်း၊ အင်တာနက်နည်းပညာကို အသုံးပြုရာတွင် တစ်နိုင်ငံ၏ အချုပ်အခြာအာဏာပိုင်စိုးမှုကို အခြားတစ်နိုင်ငံက အသိအမှတ်ပြုရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါညီလာခံသို့ တရုတ်သမ္မတရီကျင့်ဖျင်က ပေးပို့သောသဝဏ်လွှာတွင် ဖော်ပြသည်။ကမ္ဘာ့ကွန်ပျူတာကွန်ရက်လုံခြုံရေးနှင့် တည်ငြိမ်မှုရရှိရေးတို့အတွက် နိုင်ငံများအတွင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု မြှင့်တင်ကြရန် တရုတ်နိုင်ငံက တိုက်တွန်းကြောင်း အဆိုပါသဝဏ်လွှာတွင် ဖော်ပြထားသည်။

ကမ္ဘာပေါ်ရှိ နိုင်ငံနှင့်ဒေသကြီး ၄၀ ကျော်က ကမ္ဘာ့ကွန်ပျူတာကွန်ရက် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ မဟာဗျူဟာများကို ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ကြပြီးဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာ့ကွန်ပျူတာကွန်ရက်ကို စစ်မျက်နှာပြင်အဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲမှုမပြုကြရန် တရုတ်နိုင်ငံက လိုလားကြောင်း၊ ကုလသမဂ္ဂ၏မူဘောင်နှင့်အညီ နိုင်ငံတကာဥပဒေစည်းမျဉ်းများအရ အင်တာနက်နည်းပညာကို ငြိမ်းချမ်းသော ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် အသုံးပြုကြရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း တရုတ်သမ္မတ၏ သဝဏ်လွှာတွင် ဆက်လက်ဖော်ပြထားသည်။ နိုင်ငံတကာအင်တာနက်ညီလာခံသို့ နိုင်ငံပေါင်း ၁၀၀ ကျော်မှ အင်တာနက်နည်းပညာရှင်များ၊ အစိုးရတာဝန်ရှိသူများနှင့် ကျွမ်းကျင်သူပညာရှင်များဖြစ်သည့် ကိုယ်စားလှယ် ၁၀၀၀ ခန့် တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (ဆင်ယွာ)



ပြည်ထွင်းရေးရာ



ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဒုတိယပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း ဦးဆောင်သောကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ပီယက်နမ်နိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ကြီး(ကြည်း) ဒုတိယပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ပီယက်နမ်နိုင်ငံတွင် ကျင်းပမည့် (၁၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံကြည်းတပ် ဦးစီးချုပ်များ အစည်းအဝေး 15th ASEAN Chiefs of Army Multilateral Meeting (ACAMM-15) နှင့် (၂၄) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံတပ်မတော်(ကြည်း)များ သေနတ်ပစ်ပြိုင်ပွဲ 24th ASEAN Armies Rifle Meet (24th AARM) ပိတ်ပွဲအခမ်းအနား တက်ရောက်ရန် အတွက် ယနေ့ညပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့မှ လေကြောင်းခရီးဖြင့် ထွက်ခွာသွားသည်။

ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ကြီး(ကြည်း) ဒုတိယပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်ထွန်းထွန်းနောင်နှင့် တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ခွာကြသည်။(ဝဲဝဲ)

အဆိုပါခရီးစဉ်တွင် ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ကြီး(ကြည်း)နှင့်အတူ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးကြည်း)မှ တာဝန်ရှိသူများ လိုက်ပါသွားကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

တပ်မတော်အတွင်းမှ အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များအား ပြန်လည်နှုတ်ထွက်ခွင့်ပြု၍ မိဘများထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) နှင့် မြန်မာနိုင်ငံစောင့်ကြည့်ရေးလေ့လာရေးအစီရင်ခံစာတင်ပြရေးလုပ်ငန်း အဖွဲ့တို့၏ အစီအမံဖြင့် တပ်မတော်အတွင်း အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များကို သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်အလိုက် အသေးစိတ် စိစစ်နှုတ်ထွက်ခွင့်ပြုလျက်ရှိရာ လူဦးရေ ၈၀ စိစစ်တွေ့ရှိခဲ့ပြီး စိစစ်ဖော်ထုတ်ရရှိသော အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များအား ၎င်းတို့၏ မိဘများထံ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ အမှတ်(၁) စစ်ကြောရေးနှင့် တည်းခိုရေးစခန်း၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များအား စစ်မှုထမ်းခြင်းမှ ကာကွယ်တားဆီးထိန်းသိမ်းရေး ကော်မတီ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) တပ်အင်အားဖြည့်တင်းရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူးဗိုလ်မှူးချုပ် တောက်ထွန်းနှင့် ကုလသမဂ္ဂကလေးများရန်ပုံငွေအဖွဲ့ ဌာနကိုယ်စားလှယ် Mr. Bertrand တို့က အမှာစကားပြောကြားကြသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်မှ နုတ်ထွက်ခွင့်ပြုသည့် လက်မှတ်နှင့် (၁၀)နှစ်မှ (၁၈)နှစ်ကြား နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများကို တာဝန်ရှိသူတို့က ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ကလေးများအား မိဘ(သို့မဟုတ်) အုပ်ထိန်းသူတို့ထံသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့သည်။

အခမ်းအနားပြီးနောက် ကလေးများနှင့် မိဘများကို မြန်မာနိုင်ငံ စောင့်ကြည့်ရေးလေ့လာရေးနှင့် အစီရင်ခံစာတင်ပြရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့အဖွဲ့ဝင်များက အမှာစကားပြောကြားကြပြီး မိဘများထံ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ အမှတ်(၁) စစ်ကြောရေးနှင့် တည်းခိုရေးစခန်း၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များအား စစ်မှုထမ်းခြင်းမှ ကာကွယ်တားဆီးထိန်းသိမ်းရေး ကော်မတီ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) တပ်အင်အားဖြည့်တင်းရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူးဗိုလ်မှူးချုပ် တောက်ထွန်းနှင့် ကုလသမဂ္ဂကလေးများရန်ပုံငွေအဖွဲ့ ဌာနကိုယ်စားလှယ် Mr. Bertrand တို့က အမှာစကားပြောကြားကြသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်မှ နုတ်ထွက်ခွင့်ပြုသည့် လက်မှတ်နှင့် (၁၀)နှစ်မှ (၁၈)နှစ်ကြား နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများကို တာဝန်ရှိသူတို့က ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ကလေးများအား မိဘ(သို့မဟုတ်) အုပ်ထိန်းသူတို့ထံသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့သည်။



အခမ်းအနားပြီးနောက် ကလေးများနှင့် မိဘများကို မြန်မာနိုင်ငံ စောင့်ကြည့်ရေးလေ့လာရေးနှင့် အစီရင်ခံစာတင်ပြရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့အဖွဲ့ဝင်များက အမှာစကားပြောကြားကြပြီး မိဘများထံ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ အမှတ်(၁) စစ်ကြောရေးနှင့် တည်းခိုရေးစခန်း၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များအား စစ်မှုထမ်းခြင်းမှ ကာကွယ်တားဆီးထိန်းသိမ်းရေး ကော်မတီ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) တပ်အင်အားဖြည့်တင်းရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူးဗိုလ်မှူးချုပ် တောက်ထွန်းနှင့် ကုလသမဂ္ဂကလေးများရန်ပုံငွေအဖွဲ့ ဌာနကိုယ်စားလှယ် Mr. Bertrand တို့က အမှာစကားပြောကြားကြသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်မှ နုတ်ထွက်ခွင့်ပြုသည့် လက်မှတ်နှင့် (၁၀)နှစ်မှ (၁၈)နှစ်ကြား နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများကို တာဝန်ရှိသူတို့က ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ကလေးများအား မိဘ(သို့မဟုတ်) အုပ်ထိန်းသူတို့ထံသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့သည်။

ကျောက်မီးပွား

မြန်မာအသင်းပါဝင်နေသော အုပ်စု(ခ)တွင် ထိုင်းအသင်းက သုံးမှတ်၊ မြန်မာနှင့်မလေးရှားအသင်းတို့က တစ်မှတ်စီ ရရှိထားကာ လက်ရှိချန်ပီယံ စင်ကာပူအသင်းမှာ အမှတ်မရသေးပေ။ မြန်မာအသင်းနှင့် စင်ကာပူအသင်း တို့ပွဲမှာ နောက်တစ်ဆင့်တက်ရေး လွန်စွာအရေးပါသည့်ပွဲဖြစ်လာနိုင်ပြီး ပွဲဦးထွက် ရှုံးနိမ့်ထားသည့် လက်ရှိချန်ပီယံစင်ကာပူအသင်းမှာ ယခုပွဲအနိုင်ရမှ မျှော်လင့်ချက်ရှိမည်ဖြစ်သည်။ မလေးရှားအသင်းကို သရေသာကစားနိုင်ခဲ့သည့် မြန်မာအသင်းမှာ ယခုပွဲတွင် အမှတ်ရယူရန်လိုအပ်နေပြီး အနိုင်ဆုံးသရေ တစ်မှတ်ရရှိမှသာ မျှော်လင့်ချက်ဆက်ရင်သန်မည်ဖြစ်ကာ နိုင်ပွဲရယူနိုင်ခဲ့ပါက အုပ်စုတက်ရန် အခြေအနေကောင်းသွားမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းအနေဖြင့် နိုင်ပွဲရယူနိုင်ရန် ကစားသမားများ၏ ကြိုးစားအားထုတ်မှု၊ ကစားပုံတို့ ပိုကောင်း ရန်လိုသလို နည်းပြ၏နည်းဗျူဟာမှန်ကန်ရန်မှာလည်း လိုအပ်နေပေသည်။ ကိုင်တီဆတ်၏ ထိုင်းအသင်းမှာမူ မလေးရှားကိုအနိုင်ရခဲ့ပါက နောက်တစ်ဆင့် တက်ရန်သေချာသလောက်ရှိသွားမည်ဖြစ်သောကြောင့် အားကုန်ထုတ်ကစား လိမ့်မည်ဖြစ်သည်။

ကျောက်မီးပွား မိဘများထံလွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို အဆိုပါ အမှတ်(၁)စစ်ကြောရေးနှင့် တည်းခိုရေးစခန်း (ရန်ကုန်)၌ ၂၀၁၂ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၃ ရက်တွင် ၄၂ ဦးအား ပထမအကြိမ်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်တွင် ၂၄ ဦးအား ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၇ ရက်တွင် ၄၂ ဦးအား တတိယအကြိမ်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် ၉၆ ဦးအား ပထမအကြိမ်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁ ရက်တွင် ၉၁

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်
(၂၄-၁၁-၂၀၁၄)ရက်နေ့ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၅)တွင် ဖော်ပြထားသော မြန်မာနိုင်ငံစာဆိုတော်နေ့အထိမ်းအမှတ် သက်ကြီးစာပေ ပညာရှင်များ ပူဇော်ကန်တော့ပွဲမှစကားသံများ သတင်းဆောင်းပါး ပထမ ကော်လံတွင်ပါရှိသည့် ၁၉၈၀ မှ စတင်ကန်တော့ခဲ့ရာ “၄၄ နှစ်တိုင်ခဲ့ပြီ” အစား “၄၄ ကြိမ်တိုင်ခဲ့ပြီ”ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။ (စာတည်း)



Laurel Art Academy (ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အစည်း၏ အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး) ၏ အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး

ရန်ကင်းစု အပညာရေးအဖွဲ့အစည်း

အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး

Laurel Art Academy (ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အစည်း၏ အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး) ၏ အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး

လွှတ်တော်နေ့စဉ်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်

အာရှအခြေခံအဆောက်အအုံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဘဏ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ မူလအဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ပူးတွဲဝင်အဖြစ်ပါဝင်ရန်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကအတည်ပြု

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၃၂)ရက် မြောက်နေ့ကို ယနေ့မနက် ၁ နာရီခွဲတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။

အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှပေးပို့သော အာရှအခြေခံ အဆောက်အအုံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဘဏ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ မူလအဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ပါဝင်ရန်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်က အတည်ပြုခဲ့သည်။

ထို့ပြင် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပြင်ဆင်နိုင်ရေးအကောင်အထည်ဖော်မှု ကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအစီရင်ခံစာအပေါ် လွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ်များက ဆက်လက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

လတ္တာမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးလှထွန်းက လက်ရှိဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ သည် နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအကျိုးဖြစ်ထွန်းစေရန်ရည်ရွယ်ပြီး ရေးဆွဲခဲ့ ကြခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ သို့သော်လည်း လက်ရှိဖြစ်ပွားနေသည့် ခေတ်ကာလ နှင့် ကိုက်ညီမှုမရှိတော့သည့် ပြင်ဆင်သင့်၊ ဖြည့်စွက်သင့်သည့် ပုဒ်မများကို နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများ အကျိုးအတွက် ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်သွားကြရမည် ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ဇေယျဝံသီဆန္ဒနယ်မှ ဒေါ်ခင်သန်းမြင့်က ယနေ့အချိန်သည် တိုင်းရင်း သားအချင်းချင်း ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်နေချိန်၊ အမျိုးသားညီညွတ်မှု တည်ဆောက်နေချိန်နှင့် ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိအောင် ဆောင်ရွက်နေချိန် ဖြစ်ပါကြောင်း။

အခြေအနေအရ အချိန်အခါကောင်းနှင့်ကြိုကြိုချိန်တွင် နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအတွက် အမျိုးသားရေးတာဝန်ဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး။



လတ္တာမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးလှထွန်း။



ဇေယျဝံသီဆန္ဒနယ်မှ ဒေါ်ခင်သန်းမြင့်။

တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေး၊ အချုပ်အခြာအာဏာ တည်တံ့ ခိုင်မြဲရေးအတွက်လည်းကောင်း၊ ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်နှင့် ဈေးကွက်စီးပွားရေး စနစ်ကျင့်သုံးပြီး ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက်လည်းကောင်း အားလုံး က ညီညွတ်စွာဆောင်ရွက်ကြရန်လိုအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ကျွန်းစုမဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါ်တင်တင်ရီက မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ဒီမိုကရေစီ နိုင်ငံကို အမှန်တကယ်သွားရန်ဆန္ဒရှိပါက အခြေခံကောင်းများပါသည့် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေမျိုးဖြစ်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ ပြင်ဆင်သင့်၊ အစားထိုး

သင့်သည့် ဥပဒေများကို ပြုပြင်ပြောင်းလဲရန်လိုအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ရှမ်းပြည်နယ်မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၄)မှ ဦးစိုင်းသန်းဝင်းက နိုင်ငံတော် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေး၊ ဒီမိုကရေစီပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး၊ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများ အကျိုးစီးပွားပိုမိုဖြစ်ထွန်းရေးနှင့် နိုင်ငံသားများ၏ မူလအခွင့်အရေးရရှိရေးတို့ကို ရှေးရှုပြီး တိုင်းရင်းသား၏အကျိုးကို ရေရှည် မျှော်မှန်းကာ ပြင်ဆင်သင့်သည့် ပုဒ်မများ၊ ပြောင်းလဲသင့်သည့်ပုဒ်မများကို ပြင်ဆင်ပြောင်းလဲသင့်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

တပ်မတော်သားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဗိုလ်မှူးသိန်းထွန်းက နိုင်ငံ တော် တည်ငြိမ်စွာနှင့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပြင်ဆင်မှုပြုလုပ်ရာတွင် မြန်မာ နိုင်ငံ၏ လက်ရှိ ပကတိအခြေအနေ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများ၏ နိုင်ငံရေးစေတနာ၊ ရေရှည်မျှော်မှန်းချက်တို့ကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပြည်သူ အတွက် ရေရှည်အာမခံချက်ရှိသည့် စေတနာထားရှိမည်ဆိုပါက မိမိတို့၏ လိုလားချက်များကို ကိုင်စွဲမထားဘဲ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းခြင်းဖြင့် အသင့်တော်ဆုံး၊ အဖြစ်သင့်ဆုံးကို အဖြေထုတ်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ နိုင်ငံတော် တည်ငြိမ်မှုကိုပျက်ပြားစေမည့် ဆန္ဒလွန်ဆွဲမှုများကိုလျှော့ချပြီး ပြည်သူအတွက် အမှန်တကယ်ဖြစ်သင့်သည်များကို တစ်ဆင့်ချင်း ဆောင်ရွက်သင့်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ယခုအစီအရင်ခံစာကို နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက်မှ စတင်ဆွေးနွေးခဲ့ရာ ယနေ့ အထိ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်(၁၃၀) ဆွေးနွေးခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်

အမျိုးသမီးများအပေါ် အကြမ်းဖက်မှုမှ တားဆီးကာကွယ်ရေး ဥပဒေကြမ်းကို လွှတ်တော်သို့တင်ပြသွားရန် စီမံထားရှိ



ချောင်းဦးမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးစောလှထွန်း။



ပုလဲမဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါ်ခင်စန်းလှိုင်။

နှင့် နည်းပညာဆိုင်ရာ အကြံပေး ကော်မတီစသည့် ကော်မတီ (၃) ရပ် ကို ဖွဲ့စည်းကာ “အမျိုးသမီးများအပေါ် အကြမ်းဖက်မှုမှ တားဆီးကာကွယ်ရေး ဥပဒေကြမ်း” ကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် နိုဝင် ဘာလမှ ယနေ့အထိ အစည်းအဝေး (၆) ကြိမ် ကျင်းပ၍ အခန်း (၉)အထိ ရေးဆွဲဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်ဟု သိရှိရပါကြောင်း။

သို့ဖြစ်၍ “အမျိုးသမီးများအပေါ် အကြမ်းဖက်မှုမှ တားဆီးကာကွယ်ရေး ဥပဒေကြမ်း”ကို လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာ ချထားရေးဝန်ကြီးဌာနက ကော်မတီ များ ဖွဲ့စည်းရေးဆွဲဆောင်ရွက်ကာ လွှတ်တော်သို့ တင်ပြသွားရန် စီမံ ထားရှိပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်း ဖြေကြားခဲ့သည်။

ချောင်းဦးမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးစောလှ ထွန်း၏ “မိမိနိုင်ငံ၏ လမ်းစနစ်နှင့် ကိုက်ညီသော (Brand New) ဘယ်မောင်းကားအသစ်များကို သုံးစွဲခွင့်ပြုရန်နှင့် အခြားနိုင်ငံမှ တင်သွင်းမည့်ကားများကို မတင်သွင်းမီ နိုင်ငံတကာစံချိန်စီ အရည်အသွေး စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့မှ အရည်အသွေး စစ်ဆေးခြင်းလက်မှတ် (Inspection Certificate) ပါရှိမှု တင်သွင်းခွင့်ပြုရန် အစီအစဉ် ရှိ မရှိ” မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်း ရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည် ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်က လက်ရှိ ကာလတွင် လူစီးမော်တော်ယာဉ်များ ကို ၂၀၀၉ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၄ ခုနှစ်အထိ ဘယ်မောင်းညာမောင်း မခွဲခြားဘဲ ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိပြီး ရောက်ရှိခဲ့နစ်နှင့် တစ်နှစ်ခန့် မော်ဒယ်(ဘယ်မောင်း) တင်သွင်းခြင်းကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် စတင်ကျင့်သုံး နိုင်ရေးအတွက် စီစဉ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁

အမျိုးသားလွှတ်တော်

ယှဉ်ပြိုင်မှု ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အစီရင်ခံစာကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်တွင် ဆွေးနွေးဆုံးဖြတ်သွားမည်



အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၃၃)ရက်မြောက်နေ့ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄ အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်း အဝေး (၃၃)ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ ပြည်သူ့လွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့် ပြန်လည်ပေးပို့လာသော ယှဉ်ပြိုင်မှုဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အစီရင်ခံစာကို အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီက တင်သွင်းသည်။

ထို့နောက် ယင်းဥပဒေကြမ်းအား အမျိုးသားလွှတ် တော်ဥပဒေကြမ်းကော်မတီက ပြင်ဆင်ထားသည့်အတိုင်း လွှတ်တော်၏အဆုံးအဖြတ်ရယူအတည်ပြုပြီး အမျိုးသား လွှတ်တော်နှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော် သဘောထားကွဲလွဲသည့် အချက်ကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်တွင် ဆွေးနွေးဆုံးဖြတ် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်သူ့လွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့် အတည်ပြုပြီးပေးပို့လာသော စုပေါင်းပိုင် အဆောက်အအုံ ဆိုင်ရာဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အစီရင်ခံစာနှင့် ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးဥပဒေကို စုတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အစီရင်ခံစာတို့ကို အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်း ကော်မတီက တင်သွင်းပြီး ယင်းဥပဒေကြမ်းများအား လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူအတည်ပြုသည်။

ယင်းနောက် အမျိုးသားလွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲများ တွင် အမျိုးကျကိုယ်စားပြုစနစ်(PR) ကျင့်သုံးရေးဆိုင်ရာ အဆို အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မရှင်က အစီရင် ခံစာတင်သွင်းရာ လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည်။

ကော်မရှင်၏အစီရင်ခံစာ၌ “မဲအများဆုံးရသူ အနိုင် ယူစနစ်(FPTP)နှင့် အမျိုးကျကိုယ်စားပြုစနစ်(PR)၌

အားသာချက်များနှင့်အတူ အားနည်းချက်များ ဒွန်တွဲ လျက်ရှိကြောင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲ၌ ပြည်သူ့ဆန္ဒများကို အသိအမှတ်ပြုနိုင်ရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီကျင့်စဉ်ကို ပိုမို အထောက်အကူပြုနိုင်ရေးအတွက် အမျိုးကျကိုယ်စားပြု စနစ်(PR)သည် ပိုမိုသင့်မြတ်ကြောင်း၊ မဲဆန္ဒရှင် ပြည်သူ များကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ကိုယ်စားပြုနိုင်ပြီး ယှဉ်ပြိုင်ဘက် ပါတီများအနေဖြင့်လည်း မျှတသောကိုယ်စားလှယ်ခွဲဝေမှု ရရှိစေနိုင်ကြောင်း။

အမျိုးကျကိုယ်စားပြု (PR)စနစ်တွင် အားနည်းချက် များရှိသော်လည်း မဲဆန္ဒနယ်အရွယ်အစားနှင့် ရွေးကောက် ရမည့် ကိုယ်စားလှယ်ဦးရေကို မျှတစွာသတ်မှတ်ပေးနိုင်ပါက ပြည်သူ့ကိုယ်စားပြုမှုနှင့် ပြည်သူ့သဘောထားတို့ကို လွှတ်တော်အတွင်း၌ ပိုမိုထင်သာမြင်သာလာမည့် အားသာ ချက်ရှိကြောင်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်တွင် အမျိုးကျ ကိုယ်စားပြု (PR)စနစ်ကို ပြောင်းလဲကျင့်သုံးမည်ဆိုပါက နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ၏ ကန့်သတ်ချက်များ မရှိနိုင်ဟု ယေဘုယျအားဖြင့် စိစစ်တွေ့ရှိရကြောင်း” စသည်ဖြင့် ဖော်ပြပါရှိသည်။

ရွေးကောက်ပွဲဒီမိုကရေစီပုံစံ ရွေးချယ်နိုင်ရန်နှင့် လိုအပ် ချက်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ကော်မရှင်၏ လေ့လာတွေ့ရှိချက်နှင့် သုံးသပ်အကြံပြုချက်အစီရင်ခံစာ ကို ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သို့ ပေးပို့သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အစည်းအဝေးတွင် အမျိုးသားလွှတ်တော် ရွေးကောက်ပွဲများ၌ PR စနစ်ကို တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အားလုံး တစ်ပြေးညီကျင့်သုံးရန် လွှတ်တော်က သဘောတူကြောင်း ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။

(သတင်းစဉ်)

ခြည်ထွင်းရေးရာ

▼ မြည်သူ့လွှတ်တော်မှ

စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် မော်တော်ယာဉ် တင်သွင်းခြင်းအတွက် သွင်းကုန်လိုင်စင်/ပါမစ်ထုတ်ပေးခြင်းသာ ဆောင်ရွက်ပေး လျက်ရှိပြီး မော်တော်ယာဉ် ဆိပ်ကမ်းသို့ ရောက်ရှိခြင်းအတွက် အကောက်ခွန်နှင့် ကုန်သွယ်ခွန်များအား အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ လည်းကောင်း၊ ကနဦးမှတ်ပုံ တင်ခြင်းအတွက် ကုန်လမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ လည်းကောင်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။

နိုင်ငံသားများ ကားကောင်းကားသစ်များ ဝယ်ယူသုံးစွဲနိုင်ရေးအတွက် ဆိပ်ကမ်းသို့ ရောက်ရှိလာသည့် မော်တော်ယာဉ်များကို ထိခိုက်တိုက်ကြေမှု ရှိ/မရှိကို ဦးစွာစစ်ဆေး၍ကောင်းမွန်သည့် မော်တော်ယာဉ်များကို အကောက် ခွန်ဦးစီးဌာနမှ Import Declaration(ID) ဖွင့်လှစ်၍ မော်တော်ယာဉ် ထုတ် ယူခွင့်ပြုပါကြောင်း။

ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနအနေဖြင့် မော်တော်ယာဉ်များ ကို ကနဦးမှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုရာတွင် မော်တော်ယာဉ်အမျိုးအစား၊ အမျိုးအမည်၊ အတိုင်းအတာ၊ ယာဉ်ထုတ်လုပ်သည့် ခုနှစ်များကို သွင်းကုန်လိုင်စင်၊ သွင်း ကုန်ကြော်ငြာလွှာ၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန၏ တင်ပြချက်၊ သက်ဆိုင်ရာနိုင်ငံများမှ ဖျက်သိမ်းပြီးကြောင်း အထောက်အထားဖြင့် တိုက်ဆိုင်စစ်ဆေးပါကြောင်း။

ထို့ပြင် မော်တော်ယာဉ်ဆိပ်ကမ်းသို့ ရောက်ရှိစဉ် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ ပေးပို့သည့် ဓာတ်ပုံ အထောက်အထားများနှင့် စစ်ဆေးခြင်း၊ Car Catalogue ဖြင့် စစ်ဆေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ပါကြောင်း၊ မော်တော်ယာဉ်၏ သတ်မှတ် ခုနှစ်ပုံစံ (၁)နှစ် ကွာခြားပါက ဒဏ်ကြေး (၁)သိန်း ကောက်ခံဆောင်ရွက်ပါကြောင်း၊ ယာဉ်၏ တင်အား (၁)တန်မှ (၃)တန်ထိ ကွဲလွဲခြင်းကို ကျပ် (၁)သိန်း ကောက်ခံ၍ (၃)တန်အထက် ကွဲလွဲခြင်းကို ကျပ် (၂)သိန်း ကောက်ခံပါကြောင်း၊ အခြားနိုင်ငံများ နည်းတူ တင်သွင်းမည့်ကားများကို မတင်သွင်းမီ နိုင်ငံတကာစံချိန်မီ အရည် အသွေး စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့တစ်ခုခုမှ အရည်အသွေး စစ်ဆေးခြင်းလက်မှတ်ပါရှိမှ တင်သွင်းခွင့်ပြုရန် လောလောဆယ်တွင် အစီအစဉ်မရှိသေးပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။ (သတင်းစဉ်)

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်အား ဂုဏ်ပြုကြိုဆို



နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄
တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူး ကြီးမင်းအောင်လှိုင်သည် ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဇေယျာသီရိဗိမာန် ရေ၌ မြန်မာနိုင်ငံ သို့ ချစ်ကြည်ရေးခရီးရောက်ရှိလာသော ထိုင်းဘုရင့် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် Gen.Worapong Sanganetra အား ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့ဖြင့် ကြိုဆို သည်။(အပေါ်ပုံ)

အဆိုပါ ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုပွဲသို့ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင် လှိုင်နှင့်အတူ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)ပိုလ်ချုပ်ကြီးလှဌေးဝင်း၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီး ချုပ်မှူးမှ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ တက်ရောက်ကြ ပြီး ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် Gen. Worapong Sanganetra နှင့်အတူ ထိုင်း ဘုရင့်တပ်မတော်မှ အရာရှိကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဆိုင်ရာ ထိုင်းနိုင်ငံ(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)စစ်သံမှူးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုပွဲတွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်နှင့် ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်တို့သည် အလေးပြုခံစင်မြင့်သို့သွားရောက်၍ ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့၏အလေးပြုခြင်းကိုခံယူကြပြီး ထိုင်း ဘုရင့်တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် Gen. Worapong Sanganetra သည် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အတူ ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့အား စစ်ဆေးသည်။

ယင်းနောက် ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ် Gen.Worapong Sanganetra က တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်အား ၎င်းနှင့်အတူအခမ်းအနား တက်ရောက်လာကြသူများနှင့်မိတ်ဆက်ပေးပြီး တပ်မ တော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ကလည်း ထိုင်းဘုရင့် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်အား ၎င်းနှင့်အတူ အခမ်းအနားတက်ရောက်လာသူများကို ပြန်လည်

မိတ်ဆက်ပေးသည်။ ထို့နောက် ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်သည် ဇေယျာသီရိဗိမာန် ဧည့်သည်တော် မှတ်တမ်းစာအုပ်တွင် မှတ်တမ်းတင်လက်မှတ်ရေး ထိုးသည်။

ယင်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် ဇေယျာသီရိ ဗိမာန် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် Gen.Worapong Sanganetra အား လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံပွဲ၌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီး ချုပ်က မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံသည် နှစ်ပေါင်း ၆၀ ကြာ အိမ်နီးချင်းဆက်ဆံရေး၊ သံတမန်ဆက်ဆံရေး၊ စစ်သံ ဆက်ဆံရေးတို့ ရှိခဲ့သည့်အပြင် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံများလည်းဖြစ်၍ ထူးခြားလေးနက်သည့် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုရှိပါကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံသွားနေ သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းတွင် တည်ငြိမ် အေးချမ်းမှုအတွက် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ၌ ထိုင်းနိုင်ငံမှ ကူညီမှုများအတွက်လည်း ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ထာဝရ ငြိမ်းချမ်းရေးဆက်လက်ဖော်ဆောင်ရာတွင်လည်း အားလုံးငြိမ်းချမ်းရေးလမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ပါဝင် လာစေရေး ကူညီဆောင်ရွက်ပေးစေလိုကြောင်း၊ ထိုင်းနိုင်ငံအတွက်လည်း တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်း ရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းပေါ်တွင် စိတ်ချ လက်ချ လျှောက်လှမ်းနိုင်ရေးသည် အဓိကဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ မည်သည့်အခါမျှ မပြောင်းလဲဘဲ အမြဲတည် ရှိနေမည့် နှစ်နိုင်ငံတပ်မတော်နှစ်ရပ်အကြား ချစ် ကြည်ရင်းနှီးမှုအား လက်ဆင့်ကမ်းထိန်းသိမ်းဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ဧည့်သည်တော်က တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်တာဝန် လက်ခံရယူပြီးချိန်မှစ၍ ယခုမြန်မာ နိုင်ငံချစ်ကြည်ရေးခရီးသည် မိမိ၏ပထမဆုံးပြည်ပ ခရီးစဉ်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နှစ်နိုင်ငံတပ်မတော်နှစ်ရပ်

အကြား ရှိပြီးဖြစ်သည့် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု ပိုမိုခိုင်မြဲ စေရေးနှင့် မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ်ကာလအတွင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အကောင်းဆုံးဖြစ်အောင်၊ ပိုမိုတိုးတက်အောင် ကြိုးစားလုပ်ဆောင်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ပြန်လည်ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် နယ်စပ်ဒေသဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ၊ မူးယစ်ဆေးဝါး ထိရောက်စွာ တားဆီးနှိမ်နင်းရေး ကိစ္စရပ်များ၊ အကြမ်းဖက်မှုတားဆီးရေးဆိုင်ရာများ တွင် နှစ်ဦးနှစ်ဖက်အပြန်အလှန်သတင်းဖလှယ်၍ အဆင့်တိုင်းတွင် နီးကပ်စွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး တို့ကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

တွေ့ဆုံပွဲအပြီးတွင် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်း အောင်လှိုင်နှင့် Gen.Worapong Sanganetra တို့ သည် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ အမှတ်တရပေါင်း ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

ယင်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူ လှတို့သည် ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် Gen.Worapong Sanganetra နှင့် ဇနီး ဦးဆောင်သော ချစ်ကြည်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ အား ည ၇ နာရီတွင် Aureum Palace တိုက်သို့ ရောက်ရှိလာပြီး တည်ခင်းဧည့်ခံသည်။

ညစာသုံးဆောင်နေစဉ်အတွင်း မြဝတီတေး ဂီတအဖွဲ့မှ နှစ်နိုင်ငံတေးသီချင်းများ၊ အကပဒေသာ များဖြင့် သီဆိုကပြဖျော်ဖြေကြသည်။

ညစာသုံးဆောင်အပြီးတွင် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် ဇနီး၊ ထိုင်းဘုရင့်တပ် မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် ဇနီးတို့သည် အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများ အပြန်အလှန် ပေးအပ်ကြပြီး သီဆိုကပြဖျော်ဖြေကြသော မြဝတီ တေးဂီတအဖွဲ့မှ စစ်သည်၊ စစ်သမီးများအား ဂုဏ်ပြု ပန်းခြင်းများ အသီးသီးပေးအပ်ကြကာ အမှတ်တရ စုပေါင်းဓာတ်ပုံရိုက်ခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

ကေအိုင်အေ(ကချင်)အဖွဲ့မှ တပ်မတော်စခန်းများအား နှောင့်ယှက်ပစ်ခတ်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄
ကေအိုင်အေ(ကချင်)အဖွဲ့သည် ဗန်းမော်ခရိုင် မိုးမောက်မြို့နယ် လွယ်ရင်း ကျေးရွာအနီး၌ နယ်မြေလုံခြုံရေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော တပ်မတော်စခန်းအား နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက် ညနေ ၅ နာရီ ၅ မိနစ်ခန့်တွင် လက်နက်ကြီးဖြင့် လာရောက် ပစ်ခတ်ခဲ့ရာ ပြန်လည်ပစ်ခတ်မှုများပြုလုပ်ခဲ့သည်။

အလားတူ နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၄ နာရီခန့်တွင်လည်း ဗန်းမော်ခရိုင် ဒေါ့ဖန်းယန်မြို့နယ်ခွဲ ကွန်ပါယန်ဒေသအတွင်း လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်နေသော တပ်မတော်စခန်းအား ကေအိုင်အေ(ကချင်)အဖွဲ့က လက်နက်ကြီးဖြင့် လာ ရောက်နှောင့်ယှက်ပစ်ခတ်ခဲ့ရာ သတိပေးပြန်လည်တုံ့ပြန်ပစ်ခတ်မှုများ မလွဲ မရှောင်သာ ထပ်မံပြုလုပ်ခဲ့ရသည်။

တပ်မတော်အနေဖြင့် နှစ်ဖက်ထိပ်တိုက်တွေ့ဆုံမှုများကို ရှောင်ရှားနိုင်ရေး အောက်ခြေအဆင့်ဆင့်အား ထိန်းသိမ်းကြပ်မတ်လျက်ရှိပြီး ကေအိုင်အေ(ကချင်) အဖွဲ့အနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ တပ်ဖွဲ့များကို ထိန်းသိမ်းသွားရန် ပြည်နယ်အစိုးရမှ တစ်ဆင့် ကေအိုင်အို ပဋိပက္ခညှိနှိုင်းဖြေရှင်းရေးအဖွဲ့သို့ အကြောင်းကြားစာ ထပ်မံပေးပို့ထားကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

ကေအိုင်အေ(ကချင်)အဖွဲ့မှ လက်နက်မဲ့ဝင်ရောက်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄
ကေအိုင်အေ(ကချင်)အဖွဲ့ တပ်ရင်း (၄)မှ တပ်သားအဆင့်ရှိ ခင်မောင်ဝင်း (၂၆)နှစ်သည် နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက် ညနေ ၃ နာရီ မိနစ် ၄၀ တွင် တပ်မတော် စစ်ကြောင်းသို့လက်နက်မဲ့ဝင်ရောက် ခဲ့သည်။

ခင်မောင်ဝင်းသည် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဧပြီလတွင် မြစ်ကြီးနားမြို့နယ် မရှိယန် ရွှေမှော်မှ အလုပ်ထွက်ခဲ့ပြီး မြစ်ကြီး နားမြို့သို့ ဝေထော်လမ်းအတိုင်း ပြန်လာစဉ် ကေအိုင်အေ(ကချင်) အဖွဲ့မှ အဓမ္မဖမ်းဆီးစုဆောင်းခြင်း ခံရကာ မေလတွင် ကေအိုင်အေ

(ကချင်)အဖွဲ့တပ်ရင်း(၄)သို့ ရောက်ရှိ ပြီး စစ်သင်တန်း နှစ်လခန့် တက် ရောက်ခဲ့ရကြောင်း၊ သင်တန်းဆင်းပြီး နောက် ၎င်းတပ်ရင်းတွင် ပြည် သူစစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရကြောင်း၊ ကေအိုင် အေ(ကချင်)အဖွဲ့တွင် နေလိုစိတ်မရှိသဖြင့် ထွက်ပြေးရန် အကြိမ်ကြိမ် ကြိုးစားခဲ့ပြီး ကေအိုင်အေ(ကချင်)အဖွဲ့ တပ်ရင်း (၄)လက်အောက်ခံ (၁၇) ဝိုင်း စခန်းသို့ရောက်ရှိစဉ် ထွက်ပြေး၍ တပ်မတော် စစ်ကြောင်းသို့ ဝင်ရောက် ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (မြဝတီ)

◆ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ

ယခုအခါ သက်သာသောနှုန်းဖြင့် လျှပ်စစ်မီးကို အသုံးပြုနိုင်ရန်အတွက် ပြင်ဆင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဒီဇင်ဘာလတွင် ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့၌ မီးလင်းပွဲကို ကျင်းပတော့မည်ဖြစ်သည်။

မကြာမီ ရာနှုန်းပြည့် ပြီးစီးတော့မည့် ၂၃၀ ကေပီ ပုဏ္ဏားကျွန်းပင်မ ဓာတ်အားခွဲခွဲနှင့် ၂၃၀ ကေပီ ကျောက်ဖြူပင်မဓာတ်အားခွဲခွဲတို့မှ ၆၆ ကေပီ ပုဏ္ဏားကျွန်း-စစ်တွေ အမှတ်(၁) ဓာတ်အားလိုင်း၊ ၆၆ ကေပီ ပုဏ္ဏားကျွန်း- ကျောက်တော်ဓာတ်အားလိုင်း၊ ၆၆ ကေပီ ပုဏ္ဏားကျွန်း-မြောက်ဦး ဓာတ်အားလိုင်း

တို့ဖြင့် စစ်တွေ၊ ပုဏ္ဏားကျွန်း၊ မြောက်ဦး၊ ကျောက်တော် စသည့်မြို့များသို့ လည်းကောင်း၊ ၆၆ ကေပီ ကျောက်ဖြူ-ရမ်းဗြဲ ဓာတ်အားလိုင်း၊ ၆၆ ကေပီ ကျောက်ဖြူ-မဒဲ ဓာတ်အားလိုင်း အမှတ်(၁)၊ ၆၆ ကေပီ ကျောက်ဖြူ-မဒဲ ဓာတ် အားလိုင်း အမှတ်(၂) တို့ဖြင့် ရမ်းဗြဲ၊ ကျောက်ဖြူ၊ မဒဲ စသည့်မြို့များသို့ လည်းကောင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အားများ ဖြန့်ဖြူးတော့မည်ဖြစ်သည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ တောင်ကုတ်၊ သံတွဲ၊ အမ်း စသည့်မြို့များမှာ လျှပ်စစ်မီးကို ရရှိနေပြီဖြစ်ပြီး ပြည်နယ်အတွင်း မြို့ပေါ် တောရွာမကျန် လျှပ်စစ်မီးရရှိ သုံးစွဲနိုင် ရေးအတွက် အဆင့်အလိုက် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဟု သိရသည်။

မူးယစ်ဆန်ကျင် အောင်ပွဲဆင်



ပြည်ထွင်းရေးရာ

ဖျာပုံခရိုင် လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ထောက်ပံ့

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄
 ရောဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံခရိုင်အတွင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် လူမှုကာကွယ် စောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ထောက်ပံ့ငွေနှင့် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများပေးအပ်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဖျာပုံမြို့၊ လိပ်ဥက္ကန်းဘုရားတော်ကြီးကျောင်း ၌ ကျင်းပရာ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည် နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင် တက်ရောက်သည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေးလုပ်ငန်း များအား အထောက်အကူဖြစ်စေရန် ဝန်ကြီးဌာနအနေ ဖြင့် ဘိုကလေးမြို့နယ် ချောင်းရဲကြီးကျေးရွာအုပ်စု ဇီးဖြူ ရွာမကျေးရွာတွင် မုန်တိုင်းဒဏ်ခံအဆောက်အအုံ (Cyclone Shelter) တည်ဆောက်ရန် ငွေကျပ်သိန်း၅၅၀၊ ဖျာပုံမြို့နယ် မီးဘေးဒဏ်သင့် အိမ်ထောင်စုသုံးစုအတွက်

ငွေကျပ်ခြောက်သိန်း၊ ဘိုကလေးမြို့နယ် မီးဘေးသင့် အိမ်ထောင်စုနှစ်စုအတွက် ငွေကျပ်လေးသိန်း၊ (၁၈) ရပ်ကွက် လိပ်ဥက္ကန်းဘုရား ဆွမ်းလောင်းဓမ္မာရုံ တည် ဆောက်ရန် သွပ်အချပ် ၅၀၊ ရွှေနတ်ကူဘုရား ဓမ္မာရုံ ပြန်လည်တည်ဆောက်ရန် သွပ်အချပ် ၅၀၀ တို့ကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး မိသားစုက လိပ်ဥက္ကန်းဘုရား ဆွမ်းလောင်းဓမ္မာရုံတည်ဆောက်ရန် ငါးသိန်းနှင့် ကန်တော်မင်္ဂလာဘိုးဘွားရိပ်သာ အဘိုးဆောင် ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် ငါးသိန်းတို့ကို သက်ဆိုင်သူများထံ ပေးအပ်သည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ဒေးဒရဲမြို့သို့ ရောက်ရှိပြီး ချောင်းဖျား ကျေးရွာ ဘုရားတန်ဆောင်း၌ ကျေးရွာလူထုနှင့် တွေ့ဆုံ၍ လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို ရှင်းလင်း ပြောကြားပြီး ရွာလုံးကျွတ်မီးလင်းရေးအတွက် ဆိုလာပါဝါ ၁၁၅ စုံ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)

၁၉၄၇ ခုနှစ် အမိန့်ထုတ်ဆင့်တောင်းဆိုခြင်း(အရေးပေါ်ပြဌာန်းချက်များ)အက်ဥပဒေကို ရုပ်သိမ်းသည့် ဥပဒေပြဌာန်း

၁၉၄၇ ခုနှစ် အမိန့်ထုတ်ဆင့်တောင်းဆိုခြင်း(အရေးပေါ် ပြဌာန်းချက်များ)အက်ဥပဒေကို ရုပ်သိမ်းသည့် ဥပဒေ (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ်၅၀။)
 ၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁၄ ရက် (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၂၀ ရက်)
 ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဌာန်းလိုက်သည်။
 ၁။ ဤဥပဒေကို ၁၉၄၇ ခုနှစ်၊ အမိန့်ထုတ်ဆင့်တောင်းဆိုခြင်း(အရေးပေါ်ပြဌာန်းချက်များ) အက်ဥပဒေကို ရုပ်သိမ်းသည့် ဥပဒေဟုခေါ်တွင်စေရမည်။
 ၂။ ၁၉၄၇ ခုနှစ်၊ အမိန့်ထုတ်ဆင့်တောင်းဆိုခြင်း(အရေးပေါ်ပြဌာန်းချက်များ)အက်ဥပဒေ[The Requisitioning (Emergency Provisions) Act, 1947]ကို ဤဥပဒေဖြင့် ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(၆) သိန်းစိန်
နိုင်ငံတော်သမ္မတ
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

အာဆီယံ-ဂျပန် လူငယ်အစီအစဉ် ချစ်ကြည်ရေးသင်တန်းအစီအစဉ် ရန်ကုန်မြို့သို့ ရောက်ရှိမည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၄
 အာဆီယံနှင့် ဂျပန်လူငယ် အစီအစဉ် ချစ်ကြည်ရေးသင်တန်းအစီအစဉ် သည် ရန်ကုန်မြို့သို့ နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်တွင် ဆိုက်ကပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဂျပန်နိုင်ငံသံရုံး၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။

အရှေ့တောင်အာရှနှင့် ဂျပန် လူငယ်အစီအစဉ် Southeast Asian and Japanese Youth Program (SSEAYP) သည် အာဆီယံနိုင်ငံများနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံတို့ ပူးပေါင်းစီစဉ်မှု တစ်ခုဖြစ်ပြီး ၁၉၇၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကာ ယခုနှစ် အစီအစဉ်မှာ (၄၁) ကြိမ်မြောက် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အာဆီယံနိုင်ငံများနှင့် ဂျပန်လူငယ် များပါဝင်သော အဆိုပါသင်တန်း သင်တန်းကို ဂျပန်နိုင်ငံမှ စတင်ထွက်ခွာလာခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး အာဆီယံနိုင်ငံများမှ လူငယ်များ အောက်တိုဘာ ၂၉ ရက်တွင် ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိခဲ့ကြကာ အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်မှ နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်အထိ ဂျပန်နိုင်ငံတွင် လူငယ် အစီအစဉ်များ ကျင်းပခဲ့ကြသည်။

နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်မှ ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက်အထိ သင်တန်းခရီးစဉ်အဖြစ် အာဆီယံ နိုင်ငံများသို့ လည်ပတ်ရောက်ရှိမည် ဖြစ်သည်။ ဂျပန်နိုင်ငံမှ နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်တွင် စတင်ထွက်ခွာလာကာ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်တွင် ဘရူနိုင်း ဒါရူဆလမ်နိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိခဲ့သည်။ နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက်မှ ၂၃ ရက်အထိ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၊ နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ ရန်ကုန်မြို့သို့ ရောက်ရှိမည်ဖြစ်ပြီး နိုဝင်ဘာ ၃၀ ရက်အထိ လူငယ်အစီအစဉ်များ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ ဒီဇင်ဘာ ၅ ရက်မှ ၈ ရက် အထိ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံနှင့် ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(ဝေ)

ဘားအံ နိုဝင်ဘာ ၂၄

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ကရင်ပြည်နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေ ၉၇ ဒသမ ၇၄၈ သန်းဖြင့် ဘားအံမြို့နယ် မိကရင်-ကော့ဖျံ-ရွှေလူလမ်းကျောက်ချောလမ်းခင်းရန် ကျောက်စုဆောင်း ထားရှိမှုနှင့် အောက်ခံမြေသား လမ်းပြုပြင်နေမှုတို့ကို နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက်တွင် ဘားအံမြို့နယ် ကျေးလက်ဦးစီးမှူးနှင့်အဖွဲ့က ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။ အဆိုပါ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခြင်း

မိကရင်-ကော့ဖျံ-ရွှေလူလမ်းကျောက်ချောလမ်းခင်း

အားဖြင့် ကျေးရွာ ၁၅ ရွာ၊ အိမ်ခြေ အကျိုးပြုစေမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ ၁၅၅၀၊ လူဦးရေ ၈၀၈၈ ဦးအား သည်။ (ကျေးလက်ဦးစီး)



SHOPPING FESTIVAL

Up to 60% OFF ON SELECTED ITEMS

TODAY TO 15th DECEMBER

SALE

MANY MORE ...

HOTLINE : 0973245270

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
ပညာရေးစီမံကိန်းနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

ပညာရေးစီမံကိန်းနှင့်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာနမှ သိပ္ပံပစ္စည်းနှင့် ဓာတ်ဆေးများ၊ စက်မှုလက်မှု၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ အားကစား၊ အိမ်တွင်းမှု၊ ပန်းချီ၊ ဝိတပစ္စည်းများကို ဌာနအရောက် မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၂၄-၁၁-၂၀၁၄ ရက်
 တင်ဒါပုံစံမည့်ရက် - ၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက်
 တင်ဒါပုံစံမည့်အချိန် - ၁၆:၀၀ နာရီ
 တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန်ပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါ လိပ်စာတွင် စုံစမ်းထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။
 တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ
 ပညာရေးစီမံကိန်းနှင့်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန
 ရုံးအမှတ်(၁၃) ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ နေပြည်တော်
 ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၉၃၀၇/၀၆၇-၄၀၉၀၄၃

မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ (၂၀၁၄-၂၀၁၅) ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ရှမ်းပြည်နယ်၊ တောင်ကြီးနှင့် ကလေးမြို့ တိုးချဲ့မြို့ရေးပေးရေးစီမံကိန်းတွင် ဆောင်ရွက်မည့် Civil Work လုပ်ငန်းများအား တင်ဒါစနစ်ဖြင့် လုပ်ငန်းအပ်နှံလိုပါသဖြင့် မွေးနှုန်းအဆိုပြုလျာများ တင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

(က) တောင်ကြီးမြို့ တိုးချဲ့ရေးပေးရေးစီမံကိန်း Civil Work လုပ်ငန်းများ (1Lot)
 (ခ) ကလေးမြို့ တိုးချဲ့ရေးပေးရေးစီမံကိန်း Civil Work လုပ်ငန်းများ (1Lot)

၂။ ပစ္စည်းများ၏ နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်းအဆိုပြုလျာ (Technical Proposal)နှင့် စွဲနှုန်းအဆိုပြုလျာ (Financial Proposal) များကို ၂၅-၁၂-၂၀၁၄ရက် ၁၂:၀၀နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပြီး တင်ဒါဖွင့်ပွဲအား ၂၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁၀:၀၀နာရီ တိတိတွင် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ၂၅-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၁၄) နေပြည်တော် (တယ်လီဖုန်း အမှတ်-၀၆၇-၄၀၉၄၀၇၊ ၄၀၉၂၅၅)တွင် ဆက်သွယ်ရယူနိုင်ပါသည်။
 တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ
 မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန

မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန



မြန်မာ့အသံ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄

မြန်မာနိုင်ငံ၏ မြစ်ဝှမ်းဒေသများအား အဆင့်မြှင့်သိပွဲနှင့် နည်းပညာအသုံးချ၍ စီမံခန့်ခွဲနိုင်ရေးအတွက် အရေးကြီးသော နည်းပညာများ၊ အတွေ့အကြုံများအား ဌာနဆိုင်ရာများ၊ တက္ကသိုလ်များနှင့် အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများအကြား ပြန်လည်ပေးပို့နိုင်ရေး၊ မြန်မာနိုင်ငံရှိ မြစ်ဝှမ်းဒေသများအား ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး၊ လက်ရှိအချိန်တွင် သစ်တောပြုန်းတီးမှု၊ သယံဇာတများ အလွန်အကျွံထုတ်ယူမှုများကြောင့် မြေဆီလွှာတိုက်စားမှုနှင့် အတူသဘောတူဖြစ်ထွန်းခြင်း၊ ကမ်းပြိုကမ်းစားခြင်း၊ ရေကြောင်းသွားလာမှုအခက်အခဲဖြစ်ခြင်းနှင့် ရေအရည်အသွေးကိုပါ ထိခိုက်နေပြီဖြစ်သောကြောင့် မြစ်ချောင်းများ၏ ရေဝေရေလဲဒေသများကို ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးအတွက် မြစ်ဝှမ်းဒေသများတွင် အဆင့်မြှင့်နည်းပညာများအသုံးပြုကာ စီမံခန့်ခွဲရန် လိုအပ်နေပြီဖြစ်ကြောင်း နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်က နေပြည်တော်ရှိ Royal ACE Hotel ၌ ကျင်းပသည့် “သိပွဲနှင့် နည်းပညာအသုံးချ မြစ်ဝှမ်းလွင်ပြင်ဒေသစီမံခန့်ခွဲမှု” အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဟိန်က ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ မြေယာ၊ အဆောက်အအုံ၊ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဂျပန်ရေအသုံးချအေဂျင်စီ၊ တိုကျိုတက္ကသိုလ်၊ ဂျပန်နိုင်ငံတကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့၊ အာရှမြစ်ဝှမ်းလွင်ပြင်ဒေသအဖွဲ့အစည်းကွန်ရက်နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံဆိုင်ရာမြန်မာသံရုံးတို့ ပူးပေါင်းကျင်းပခြင်းဖြစ်သည်။

“ကမ္ဘာပေါ်မှာ နိုင်ငံအတော်များများက ရေသယံဇာတတွေကို စီမံခန့်ခွဲတဲ့နေရာမှာ ဘက်စုံရေသယံဇာတစီမံခန့်ခွဲမှု နည်းပညာတွေကို စတင်အသုံးပြုနေပြီဖြစ်ပါတယ်။ မြစ်ဝှမ်းတွေကို စီမံခန့်ခွဲတဲ့နေရာမှာလည်း ဘယ်လိုဆောင်ရွက်နေကြတယ်ဆိုတာကို ဂျပန်နိုင်ငံမှ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်တွေရဲ့ ဆွေးနွေးတင်ပြချက်တွေကတစ်ဆင့် အတွေ့အကြုံနဲ့ ဗဟုသုတတွေ ရရှိနိုင်မှာဖြစ်သလို ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံအနေနဲ့လည်း မြစ်ဝှမ်းဒေသစီမံခန့်ခွဲမှုနဲ့ ပတ်သက်လို့ ကနဦးဆောင်ရွက်နေပြီဖြစ်ပေမယ့် လက်ရှိဆောင်ရွက်နေတာတွေနဲ့ ပတ်သက်လို့ ဆွေးနွေးခဲ့ပါတယ်။ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနက ဦးဆောင်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ ရေသယံဇာတမိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းဆိုပြီး နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းတွေနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့တာရှိသလို အင်ဒိုနီးရှားနဲ့ ထိုင်းနိုင်ငံတွေမှာ ကျင်းပခဲ့တဲ့ ရေသယံဇာတဆွေးနွေးပွဲတွေ သွားတက်ခဲ့တာတွေရှိခဲ့ပေမယ့် မြစ်ဝှမ်းဒေသစီမံခန့်ခွဲမှုတွေ

မြစ်ဝှမ်းဒေသများ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေး အဆင့်မြှင့်နည်းပညာများဖြင့် စီမံခန့်ခွဲရန် လိုအပ်နေ

ကိုတော့ ကျွန်တော်တို့က အခုမှ စလုပ်တာပါ”ဟု ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဇော်လွင်ထွန်းက ရှင်းပြသည်။

“ဧရာဝတီမြစ်ဝှမ်းဒေသမှာရှိတဲ့ လူ့အဖွဲ့အစည်းတွေကို အခြေခံပြီး သုတေသနတွေ၊ အကြံတွေကို ရှင်းပြခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဧရာဝတီမြစ်ဝှမ်းဒေသတစ်လျှောက်လုံးမှာ နေထိုင်ကြတဲ့ လူ့အဖွဲ့အစည်းအားလုံးနဲ့ ပတ်ဝန်းကျင်ဒေသထိန်းသိမ်းရေး ရေရှည်တည်တံ့နိုင်ရေးအတွက် သုတေသန

သတင်းနှင့် တာဝန်ပေး - အဝမ်းစိုး(ကြေးမုံ) နိုင်လင်းကြည်(ကြေးမုံ)

ပေးချင်တာပါ။ ဂျပန်နိုင်ငံအနေနဲ့ အခုလိုမျိုးဆွေးနွေးပွဲတွေကို အာရှမှာတင် မဟုတ်ဘဲ အာဖရိကနိုင်ငံတွေမှာပါ ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ တိုကျိုတက္ကသိုလ်အနေနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကာကွယ်ရေးနဲ့ ပတ်သက်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံက တက္ကသိုလ်တွေနဲ့ အချင်းချင်းချိတ်ဆက်



ကို သိပွဲနည်းပညာတွေနဲ့ ကျွန်မတို့ ဆောင်ရွက်နေပါတယ်” ဟု ရန်ကုန်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဒုတိယပါမောက္ခချုပ် (ငြိမ်း)၊ ဧရာဝတီမြစ်ဝှမ်းဒေသအဖွဲ့အစည်း(ARBRO) ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာဆွေဆွေအေးက ပြောကြားသည်။

“မြစ်ဝှမ်းဒေသများရဲ့ အနာဂတ်ဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ခြင်း၊ လက်ရှိရှိတဲ့ နေရတဲ့ဘေးအန္တရာယ်တွေကို လျော့ချခြင်း စတဲ့ ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့ လိုအပ်တယ်ဆိုတာ သိမြင်လာဖို့လိုပါတယ်။ ဂျပန်နိုင်ငံအနေနဲ့ တက္ကသိုလ်များနဲ့ ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်ပေးမှာဖြစ်သလို သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ လျော့ပါးသွားအောင် ပညာပေးဆောင်ရွက်သွားမှာပါ။ ပြီးတော့ မြစ်ဝှမ်းဒေသတွေမှာရှိတဲ့ မြန်မာ့လူထုအဖွဲ့အစည်းတွေကို ဂျပန်နိုင်ငံမှာကြုံတွေ့ခဲ့ရတဲ့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် အခက်အခဲတွေပေါ် အခြေခံပြီး အကူအညီ

ဆောင်ရွက်နေရုံတင်မကဘဲ သက်ဆိုင်ရာဌာနတွေနဲ့လည်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားဖို့ရှိပါတယ်” ဟု ဂျပန်နိုင်ငံ တိုကျိုတက္ကသိုလ် မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာဌာန ပါမောက္ခ နိုင်ငံတကာရေဘေးအန္တရာယ်နှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး တိုရီယိုကိုအိကီက ပြောကြားခဲ့သည်။

မြစ်ချောင်းအင်းအိုင်များ၏ အသက်သွေးကြောသည် ရေဝေရေလဲဧရိယာဖြစ်သလို ရေဝေရေလဲဧရိယာ၏ အသက်သွေးကြောသည် သစ်တောသစ်ပင်များဖြစ်သည်။ ယခုအခါဧရာဝတီမြစ်၏ ရေဝေရေလဲဧရိယာမှာ သိသိသာသာလျော့နည်းသွားသလို သောင်ထွန်းခြင်း၊ မြစ်ရေတိမ်ကောခြင်းနှင့် မြစ်ရေနောက်ကျခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်နေကြောင်း သင်္ဘောမောင်းသူများထံမှ သိရသည်။ ဧရာဝတီ

မြစ်ဝှမ်းဒေသကို ပိုမိုထိန်းသိမ်းသင့်ကြောင်း ဘူမိဗေဒပညာရှင်များကလည်း ထောက်ပြထားသည်။

“မြစ်ဝှမ်းလွင်ပြင်စီမံခန့်ခွဲမှုမှာ ရေစတင်စီးဆင်းရာကနေ ပင်လယ်ထိအထိ အကျိုးဝင်ပါတယ်။ မြစ်ဝှမ်းလွင်ပြင်ဒေသမှာ ဂေဟစနစ်၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာထုတ်ပြန်ချက်တွေ၊ အင်းတွေကို စီမံခန့်ခွဲမှု၊ မြစ်ကမ်းပြိုကျမှုတွေ၊ ရေကြီးရေလျှံမှုတွေ၊ ရေအရည်အသွေးနိမ့်ကျတာတွေ မဖြစ်ပွားအောင်၊ လူထုအတွက် ကောင်းကောင်း အသုံးချနိုင်အောင် ဆောင်ရွက်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီလိုဆောင်ရွက်တဲ့နေရာမှာ သိပွဲနည်းပညာရပ်တွေ လိုအပ်ပါတယ်။ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့အစည်းတွေကို ဒီနေရာကတော့ဖြင့် ဘာလုပ်သင့်တယ်၊ ဒီနေရာကတော့ သစ်ပင်တွေ ပြန်စိုက်သင့်တယ် စတဲ့အကြံဉာဏ်တွေကို ပေးရမှာဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီလိုနည်းနဲ့ မြေဆီလွှာမပျက်စီးအောင်၊ ရေအရည်အသွေးနိမ့်ကျမှုမဖြစ်ပွားအောင်၊ ကမ်းပြိုကျမှုမဖြစ်ပွားအောင်နဲ့ ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးအောင် စီမံခန့်ခွဲမှုတွေ လုပ်ဆောင်သွားရမှာပါ” ဟု ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအောင်မျိုးခိုင်က ရှင်းပြသည်။

ဒီနေ့ကျင်းပတဲ့ ဆွေးနွေးပွဲကနေ ဂျပန်နိုင်ငံအနေနဲ့ မြစ်ဝှမ်းဒေသစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ သိပွဲနည်းပညာရပ်တွေကို ကူညီပေးနိုင်မယ့်အခွင့်အရေးတွေ ရရှိမှာပါ။ မြန်မာနိုင်ငံအနေနဲ့လည်း လိုအပ်နေတဲ့မြစ်ဝှမ်းဒေသစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာနည်းပညာရပ်တွေကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်မယ့်အခွင့်အရေးတွေ ရရှိစေနိုင်တဲ့အပြင် နှစ်နိုင်ငံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေလည်း တိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်လာနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ထိုင်း၊ လာအို၊ ကမ္ဘောဒီးယား စတဲ့နိုင်ငံတွေနဲ့လည်း မြစ်ဝှမ်းဒေသဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေလုပ်ဆောင်နေပါတယ်” ဟု တိုကျိုတက္ကသိုလ်မှ စီမံကိန်းများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ အာကီယူကီအာဆာဝါကီက ပြောကြားခဲ့သည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့ တိုကျိုတက္ကသိုလ်မှ ပါမောက္ခများ၊ ဂျပန်ရေအသုံးချရေးအေဂျင်စီ၊ အာရှမြစ်ဝှမ်းလွင်ပြင်ဒေသအဖွဲ့အစည်းကွန်ရက်၊ ရန်ကုန်နည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ မြန်မာနိုင်ငံ ရေကြောင်းပညာတက္ကသိုလ်များမှ ပါမောက္ခများ၊ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန၊ ဧရာဝတီမြစ်ဝှမ်းဒေသအဖွဲ့အစည်း၊ မိုးလေဝသနှင့် လေပေဒေသနာရေးဦးစီးဌာန၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ရေအရင်းအမြစ်အသုံးချရေးဦးစီးဌာန စသည်တို့ အပြင်ရေနှင့် ဆက်စပ်သောအစိုးရအဖွဲ့အစည်းများ၊ အစိုးရမဟုတ်သောအဖွဲ့အစည်းများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ ။



15th Anniversary with Charity

အမြင် အာရုံ၊ အကြားအာရုံ ချို့တဲ့သူများနှင့် မသန်စွမ်းကလေးငယ်များ၏ ဖျော်ဖြေပွဲ နှင့် ဈေးရောင်းပွဲ





Junction 8 Mile - 8th Nov - 9th Nov, 2014

Junction Square - 15th Nov - 16th Nov, 2014

Junction Naypyitaw - 22nd Nov - 23rd Nov, 2014

Junction Mawtin - 29th Nov - 30th Nov, 2014

Junction Zawana - 6th Dec - 7th Dec, 2014

www.junctioncentregroup.com

www.facebook.com/junctionshoppingcentre

ချန်ပီယံလိဂ်ပြိုင်ပွဲတွင် ဘွန်ဒက်လီဂါအသင်းများကို ချဉ်းကပ်ကြည့်ခြင်း

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘောလုံးရာသီ ချန်ပီယံလိဂ်ပြိုင်ပွဲ အုပ်စုအဆင့်ပွဲစဉ်များတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရသော ဂျာမန်ဘွန်ဒက်လီဂါအသင်း လေးသင်းစလုံး အုပ်စု ပွဲစဉ်-၄ ပွဲကစားအပြီးတွင် ရလဒ်ကောင်းများရယူ ပိုင်ဆိုင်ထားသည်ကို တွေ့ရသည်။

မန်စီးစီး-ဘိုင်ယန် နံနက် ၂၅၅ (၂၆-၁၁-၂၀၁၄) ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်း အုပ်စုပထမနေရာကနေ နောက်တစ်ဆင့်တက်ခွင့်ရရှိပြီးဖြစ်၍ မန်စီးစီးအိမ်ကွင်း ပွဲမှာ အားကုန်ထုတ်ကစားတော့မည်မဟုတ်ဟု သုံးသပ် မိသည်။

ရှော်လ်ကေး-ချယ်လ်ဆီး နံနက် ၂၅၅ (၂၆-၁၁-၂၀၁၄) ရှော်လ်ကေးအသင်း နောက်တစ်ဆင့်တက်ခွင့်ရရော့ ယခုအိမ်ကွင်းပွဲက အရေးပါသည့်ပွဲဖြစ်နေသည်။

လောဟူဆင်-ခိုနာကို နံနက် ၂၅၅ (၂၇-၁၁-၂၀၁၄) ခိုနာကိုအသင်းကို အနိုင်ရယူ (သို့မဟုတ်) သရေ ကစားနိုင်ခဲ့လျှင်ပင် လောဟူဆင်တို့ နောက်တစ်ဆင့် တက်ခွင့်ရမည်ဖြစ်သဖြင့် ဂရုတစိုက်အားထည့်ရန်ပါ လိုမိမည်။

အာဆင်နယ်-ဒေါ့မွန် နံနက် ၂၅၅ (၂၇-၁၁-၂၀၁၄) နောက်တစ်ဆင့်တက်ရောက်ခွင့်ရထားသည့် ဒေါ့မွန် အသင်း အင်္ဂလန်မြေပေါ်မှာ အမှတ်ပြည့်နိုင်ပွဲထက် သရေတစ်မှတ်ရနိုင်ဖို့ကိုသာ ဦးတည်ကစားသွားဖွယ် ရှိနေသည်။

ဒေါ့မွန်အသင်းနည်းပြ ဂျာဂန်ကလော့ ပရီမီယာလိဂ်သို့ ပြောင်းရွှေ့ရန် ဆန္ဒရှိနေ

ဒေါ့မွန်အသင်းနည်းပြ ဂျာဂန်ကလော့အား ဒေါ့မွန် အသင်းမှ ကစားသမားများကို ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်း အတွက် ဖြည့်ဆည်းပေးနေရသည်မှာ မောပန်းနေပြီဟု သရော်မှုများရှိလာခဲ့ခြင်းကြောင့် ဒေါ့မွန်အသင်းကို စွန့်ခွာရန် ဆန္ဒရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းများ ထွက်ပေါ် ခဲ့သည်။



ခံရလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဂျာဂန်ကလော့က ဆိုသည်။ ဂျာဂန်ကလော့သည် အာဆင်နယ်အသင်းက ခေါ်ယူရန် ပစ်မှတ်ထားခြင်းကိုလည်း ခံထားရပြီး ၎င်းအနေဖြင့်လည်း အာဆင်နယ်အသင်းကို ပြောင်းရွှေ့ရန် ဆန္ဒရှိနေသည်။

ထို့ကြောင့် နည်းပြဂျာဂန်ကလော့၏ အေးဂျင့်ဖြစ်သူက ဂျာဂန်ကလော့သည် ဥရောပထိပ်တန်းအဆင့်ရှိ ကလပ် အသင်းများဆီသို့ ပြောင်းရွှေ့ရန် ချိတ်ဆက်မှုများပြုလုပ်နေ ကြောင်းနှင့် ၎င်း၏ နည်းပြဘဝသည်လည်း ပရီမီယာလိဂ် ဆီသို့ ဦးတည်နေကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားလိုက်သည်။

ထို့သို့ ဂျာဂန်ကလော့၏ အေးဂျင့်က ထုတ်ဖော် ပြောကြားခဲ့ပြီးနောက် ဂျာဂန်ကလော့အနေဖြင့် “ကျွန်တော် တတ်တဲ့ဘာသာစကားက နည်းပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကျွန်တော်ကို ကလပ်အသင်းအချို့က ခေါ်ခဲ့ရင်တောင် ကျွန်တော်ပြောနိုင်မယ့် ဘာသာစကားနဲ့ ပတ်သက်ပြီး ဆွေးနွေးရပါဦးမယ်”ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။

ဂျာဂန်ကလော့သည် ဒေါ့မွန်အသင်းတွင် ၂၀၀၈ ခုနှစ်ကတည်းက နည်းပြတာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သူဖြစ်ပြီး ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီကုန်တွင် ပယ်လီဂရီနီအိတ်ဟက်ဒ် ကို စွန့်ခွာခဲ့ပါက မန်စီးစီးအသင်း၏ ပစ်မှတ်ထားခြင်းကို အင်္ဂလန်ပရီမီယာလိဂ်ကလပ် အာဆင်နယ် အသင်းသည် လာမည့်ဇန်နဝါရီကလေးအတွင်း အသင်း၏ ခံစစ်ကို အားဖြည့်ရန်အတွက် ဘာစီလိုနာအသင်း၏ ဘယ်လ်ဂျီယံနောက်ခံကစားသမား သောမတ်စ်ဗာမယ်လန်း အားခေါ်ယူရန် ပြင်ဆင်နေကြောင်း သိရသည်။



အိတ်ဟက်ဒ်အား ခေါ်ယူရန် အာဆင်နယ်အသင်းက ခေါ်ယူရန် ပစ်မှတ်ထားနေခြင်းဖြစ်ပြီး မကြာမီရက်ပိုင်း အတွင်း ဘာစီလိုနာအသင်းထံ တရားဝင်ကမ်းလှမ်းသွား ဖွယ်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ထို့ပြင် ဗာမယ်လန်းအား မန်ယူနှင့် ဒေါ့မွန်အသင်းတို့ကပါ အငှားဖြင့်ခေါ်ယူရန် စိတ်ဝင်စားလျက်ရှိပြီး အာဆင်နယ်အသင်းအနေဖြင့် ၎င်းအား ကြိုတင်လက်ဦးမှုရယူကာ ခေါ်ယူသွားရန် ပြင်ဆင်နေခြင်းဖြစ်သည်။

ချန်ပီယံလိဂ်ပွဲစဉ်များ နိုဝင်ဘာ-၂၅/၂၆

Table with match results: CSKAမော်စကို - ရိုးမား ၂-၁၊ BATE - ပေါ်တို ၂-၁, မန်စီးစီး - ဘိုင်ယန်မြူးနစ် ၃-၁, အပိုးလ်နိုကိုးရှား - ဘာစီလိုနာ ၃-၁, PSG - အေဂျက်စ် ၃-၁, ရှော်လ်ကေး - ချယ်လ်ဆီး ၃-၁, စပို့တင်းလစတူဘွန်း - မာရီဘော ၃-၁, ရှက်တာဒိုးနက် - ဘီလ်ဘာအို ၃-၁, ဇင်းနစ် - ဘင်ဖီကာ ၃-၁

ဇီးဒန်းကဲ့သို့ ထူးချွန်သည့် ကစားသမားတစ်ဦးဖြစ်လာရန် ပေါ့ဘာဆန္ဒရှိနေ

အီတလီဇီးဒန်းအကလပ် ဂျူဗင်တပ်အသင်းမှ ပြင်သစ် ကွင်းလယ်ကစားသမား ပေါလ်ပေါ့ဘာသည် လက်ရှိ ကစားလျက်ရှိသည့် ဂျူဗင်တပ်အသင်းမှာ စပီန်လာလီဂါ ၏ ထိပ်တန်းအဆင့်ရှိ ကလပ်အသင်းတစ်သင်းဖြစ်သည့် ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းကဲ့သို့ အသင်းကောင်းတစ်သင်း ဖြစ်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ပြီးနောက် မိမိအနေ ဖြင့်လည်း ဂန္ထဝင်ကစားသမား ဇီးဒန်းကဲ့သို့ ထူးချွန်သော ကစားသမားတစ်ဦးဖြစ်လာရန် ဆန္ဒရှိနေကြောင်း ပြောကြား ခဲ့သည်။

ပြင်သစ်ကြယ်ပွင့် ပေါလ်ပေါ့ဘာသည် အခြားသော ကွင်းလယ်ကစားသမားများဖြစ်သည့် ယာယာတိုရော့၊ ပက်ထရစ်ဗီရိုနီရာတို့နှင့် ယှဉ်ပြိုင်မှုများရှိခဲ့သူဖြစ်သည်။ “ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်က အသင်းကြီးတစ်သင်းပါ။ အဲဒီလိုပါပဲ ဂျူဗင်တပ်အသင်းကလည်း အသင်းကောင်းတစ်သင်းပါ။ အရင်က မန်ယူမှာ ကစားခဲ့ပေမယ့် ဂျူဗင်တပ်ကစားသမား တစ်ဦးဖြစ်လာဖို့ တိုရိုနီကို ပြောင်းရွှေ့ခဲ့တာပါ”ဟု ကွင်းလယ် ကစားသမား ပေါ့ဘာက ပြောကြားခဲ့သည်။ “အီတလီမြေမှာ ကစားဖို့အရင်ကတည်းက ဆန္ဒရှိခဲ့ တာပါ။ ဂျူဗင်တပ်မှာရှိတဲ့ ကစားသမားတွေကလည်း မိသားစုသဖွယ် ဆက်ဆံရေးတွေရှိပါတယ်။ ဂျူဗင်တပ်မှာ အောင်မြင်အောင်ကစားပြီး ဇီးဒန်းလို ထူးချွန်တဲ့ ကစား သမားမျိုး ဖြစ်လာဖို့လည်း ကျွန်တော်အနေနဲ့ မျှော်လင့် ထားပါတယ်”ဟု ပေါ့ဘာက ပြောကြားခဲ့သည်။

ရွှေကြေးမုံ - ကျွန်ုပ်တို့၏ / သျှောင်သွား

U.A.I. TRAVEL ကျွန်ုပ်တို့၏ / သျှောင်သွား

NEW WAY ကျွန်ုပ်တို့၏ / သျှောင်သွား

ကျွန်ုပ်တို့၏ / သျှောင်သွား

ကျွန်ုပ်တို့၏ / သျှောင်သွား

ဦးအောင်ဝင်း (ရွှေတံဆိပ်ဆုရ - လန်ဒန်) LCCI သင်တန်းများ ပို့ချသင်တန်းများ Dec-13 (Sat) မှစ၍ (အကြောင်းအရာများ)

Pleasant Times Travels & Tours Co., Ltd. (Dec-24) (Dec-24) (Dec-24) (Dec-24) (Dec-24) (Nov-19, Dec-01) (Nov-19, Dec-01) (Nov-19, Dec-01) (Nov-19, Dec-01) (Nov-19, Dec-01)

အာရှ နဂါး Asia Dragon ကျွန်ုပ်တို့၏ / သျှောင်သွား

ကျွန်ုပ်တို့၏ / သျှောင်သွား

NEW MOTION TRAVELS & TOURS Europe, America, Phuket, Australia, Dubai, Bali, Malaysia, Vietnam, Japan, China, S'pore-Malay, Bangkok, Singapore, Korea, Hong Kong, Bodh Gaya, Cambodia

ကျွန်ုပ်တို့၏ / သျှောင်သွား

ကျွန်ုပ်တို့၏ / သျှောင်သွား



စက္ကန့်ဖိုဗဲ ပေးပါ။

အမှန်မှာပြည်တွင်း ဘယ်ဖုန်းကိုပဲ ခေါ်ခေါ် စက္ကန့်ခြောက်ဆယ်
ကို ၂၅ကျပ်ပဲ ကျသင့်ပါတယ်။

oredoo.com.mm

oredoo



ရည်ရွယ်ချက်အရ အသေးစိတ်ကို ဝီဘီအေအိုင်ပေါ်
www.oredoo.com.mm ပေါ် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။



ပြည်တွင်းရေးရာ

မြို့အင်္ဂါရပ်နှင့် ညီညွတ်သော အဆင့်မြင့်ယာဉ်ရပ်နား စခန်းရှိရန် မွန်ပြည်နယ် ရေးမြို့နယ်တွင် လိုအပ်

ရေး၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄

မွန်ပြည်နယ် ရေးမြို့နယ်သည် အရှေ့တောင်အာရှ အာဆီယံကုန်သွယ်ရေးအစိတ်အပိုင်းဖြစ်သည့် အဝေးပြေးကားလမ်းမကြီးပေါ်တွင် တည်ရှိနေပြီး နေ့စဉ်နှင့်အမျှ ဖြတ်သန်းသွားလာနေကြသော ရန်ကုန်-ရေး-ထားဝယ် မြိတ်သို့ပြေးဆွဲနေကြသည့် ယာဉ်များနှင့်အတူ အဆင့်မြင့် မှန်လုံယာဉ်များ ကုန်တင်ယာဉ်ကြီးများ စီမံကိန်းဆောင်ရွက်ရေးကားများ နေ့စဉ်ဖြတ်သန်းသွားလာလျက် ရှိသောကြောင့် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှု မဖြစ်ပေါ်စေရန်နှင့် ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းစေရန် ရပ်နားယာဉ်များအတွက် မြို့အင်္ဂါရပ်နှင့်ညီညွတ်သော အဆင့်မြင့်ယာဉ်ရပ်နားစခန်းရှိရန် လိုအပ်နေကြောင်း ဒေသခံများက ပြောသည်။



မှာလည်း ပျက်စီးယိုယွင်း နေသော ကြောင့် ယာဉ်များ ယာယီရပ်နားရန် အတွက် နေရာအခက်အခဲများနှင့် ကြုံတွေ့နေရသည်။
ယခုအခါ ရပ်နားယာဉ်များမှာ လမ်းမပေါ်တွင်သာ ဒီဇိုအားထားရပ်နားနေရသဖြင့် ဖြတ်သန်းသွားလာနေကြသော ယာဉ်များနှင့် ပြည်သူလူထုများမှာ ယာဉ်အန္တရာယ်များနှင့် ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့နေရပြီး ယာဉ်တိုက်မှုများလည်း မကြာခဏဖြစ်ပွားလေ့ရှိသဖြင့် သေဆုံးသည်အထိ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ယင်းအပြင် မြို့တွင်းသို့ ရန်ကုန်-

ရေး-မော်လမြိုင်သို့ ပြေးဆွဲနေကြသော အဆင့်မြင့်မှန်လုံယာဉ်များနှင့် အခြားယာဉ်လိုင်းငယ်များ ကုန်တင်ယာဉ်ကြီးများ အိမ်စီးကားများ မော်တော်ဆိုင်ကယ်များ များပြားလာကြသဖြင့် လမ်းမပေါ်တွင်လည်း စည်းကမ်းမဲ့စွာ ရပ်နားထားသော ယာဉ်များကြောင့် လမ်းများမှာ ဝိုဩ်ကျဉ်းမြောင်းသွားကြောင်း ယင်းဒေသခံများက ပြောသည်။
ယင်းကြောင့် ဖြတ်သန်းသွားလာနေကြသော အများပြည်သူများမှာ ယာဉ်အန္တရာယ်များနှင့် ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့နေရသည်။ အဆင့်မြင့်မှန်လုံ

ယာဉ်ခရီးစဉ် ဝင်ချိန်ထွက်ချိန်များမှာလည်း မြို့တွင်းဂိတ်များကိုသာ အားကိုးအားထားပြုနေကြရသည့်အတွက် ယာဉ်များကို အဆင်သင့်သလိုရပ်နားနေရပြီး ခရီးသည်များအားအတင်အချပြုလုပ်နေရာ လမ်းကြောပိတ်ဆို့ကာ ယာဉ်အန္တရာယ်များလည်း နေ့စဉ်နှင့်အမျှ ဖြစ်ပွားလေ့ရှိကြောင်း သိရသည်။ ယင်းကြောင့် လမ်းဘေးတွင် ယာဉ်များရပ်နားနေခြင်းကို ဒေသခံပြည်သူများက ကန့်ကွက်နေပြီး သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများထံ တင်ပြထားကြောင်း သိရသည်။
ထွဋ်ထွဋ်(ရေး)

မြို့မဈေး၌ မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေး လေ့ကျင့်

ပုလော၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄

ပုလောမြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ ကြီးမှူး၍ ပုလောမြို့ မြို့မဈေး၌ ပြည်သူများ မီးဘေးအန္တရာယ်ကင်းဝေးစေရေးအတွက် မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေးဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ခြင်းကို နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲက အဆိုပါဈေးတွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ရာတွင် ဆီမီးလောင်မှုအား DCB မီးသတ်ဆေးဘူးဖြင့် လက်တွေ့ငြိမ်းသတ် သရုပ်ပြခြင်းကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပြီး မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ မီးသတ်ယာဉ်နှစ်စီး၊ မီးသတ်ရေစုပ်စက်များဖြင့် မြို့နယ်မီးသတ်စခန်းတာဝန်ခံ ဦးကျော်ဇင်ထိုက် ဦးဆောင်၍ သန္ဓေ၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၀၀ ဦး၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၊ ဈေးသူဈေးသားများ ပူးပေါင်း၍ မီးငြိမ်းသတ် ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ခဲ့ကြသည်။
လေ့ကျင့်မှုအတွက်ပုလောမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသူရထွန်းလင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူတို့က ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ပုလော/မြန်/ဆက်)

ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော် ဆုချီးမြှင့်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန်၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄

ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် အမှတ် (၁) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း စန္ဒမခန်းမတွင် မြန်မာနိုင်ငံစာကြည့်တိုက်များဖောင်ဒေးရှင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာများအသင်း၊ အမှတ် (၃) အခြေခံပညာဦးစီးဌာန၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်းပြီး ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော် ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါစာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးနှင့် စာကြည့်တိုက်ဖွံ့ဖြိုးခြင်းသည် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအတွက် ကျောင်းစာများသာမက ကျောင်းပြင်ပစာပေပတ်ဝန်းကျင်များ တိုးပွားစေပြီး ထူးချွန်ထက်မြက်သော လူရည်ချွန်လူရည်မွန်များ ဖြစ်လာစေရန် ရည်ရွယ်၍ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါအခမ်းအနားကို အ. ထ. က (၁) ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများက ပြည်မြန်မာသီချင်း သီဆိုဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံစာကြည့်တိုက်ဖောင်ဒေးရှင်းနာယက သီရိယျံချိဦးအောင်ကြည်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံစာကြည့်တိုက်များဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်က စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော် ကျင်းပခြင်းရည်ရွယ်ချက်နှင့် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များကိုလည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာများအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ဝင်း (မနုဿကျော်ဝင်း) က ပွဲတော်အတွင်း စာပေဟောပြောခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ လည်းကောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ကြသည်။
ဆက်လက်၍ ဆုပေးပွဲအခမ်းအနားကိုကျင်းပရာ မြို့နယ်အဆင့် အထက်တန်း၊ အလယ်တန်း စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲများ၊ ကျပန်းစကားပြောပြိုင်ပွဲများ၊ မူလတန်းအဆင့် ကဗျာရွတ်ဆိုပြိုင်ပွဲများတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယနှင့် နှစ်သိမ့်ဆုရရှိသူများကို စာကြည့်တိုက်ဖောင်ဒေးရှင်းနာယက၊ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆုများအသီးသီးချီးမြှင့်ပေးခဲ့ကြသည်။ ဆုရရှိသူများကိုယ်စား ပထမဆုရရှိခဲ့ကြသော ကျပန်းစကားပြောပြိုင်ပွဲနှင့် ကဗျာရွတ်ဆိုပြိုင်ပွဲဝင်နှစ်ဦးတို့က စွမ်းရည်များ ပြသခဲ့ကြသည်။
ယင်းနောက် မြန်မာနိုင်ငံစာကြည့်တိုက်ဖောင်ဒေးရှင်း ဗဟိုအမှုဆောင်ကော်မတီဝင် ဒေါ်အိကေသွယ်မင်းက စာကြည့်တိုက်ဖောင်ဒေးရှင်းကိုယ်စား သုတရသစာအုပ် ၄၆၆၀ အုပ်အား အ. ထ. က(၁) ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးခင်မောင်အေးထံသို့ ကျောင်းဝါးကျောင်းရို စာကြည့်တိုက်များအတွက် ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့သည်။ အဆိုပါစာအုပ်တန်ဖိုးမှာ နှစ်ဆယ့်သုံးသိန်းသုံးသောင်း တန်ဖိုးခန့်ရှိသည်။
အောင်မြင်(မြန်/ဆက်)

မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ်အတွင်း၌ ပွင့်လင်းရာသီတွင် ကျွဲ၊ နွားရောဂါ ကာကွယ်ဆေးများ ကွင်းဆင်းထိုးနှံရေးအား အသိပညာပေးဆွေးနွေး

မော်လမြိုင်ကျွန်း၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄

မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ်တွင် လယ်ယာလုပ်ငန်း ခွင်ဝင် ကျွဲနွားများ ပွင့်လင်းရာသီတွင် ကျွဲ၊ နွားမာသန်စွမ်းစေရေးနှင့် ရောဂါဘယကင်းဝေးစေရေးအတွက် ကျွဲ၊ နွားရောဂါကြိုတင်ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံပွဲများကို နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၇ နာရီမှစတင်ပြီး တယ်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းရှိ တယ်ချောင်း၊ ကွင်းချောင်း၊ နတ်မင်းကြီး၊ ရေကျော်ကြီးနှင့် ဂျိုးဂျိုးကျေးရွာများသို့ ကွင်းဆင်းထိုးနှံပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းကျွဲနွားရောဂါ ကြိုတင်ကာကွယ်ဆေးများကို အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် မြို့နယ်မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယဦးစီးမှူး ဒေါက်တာထွန်းဇော်ဝင်းနှင့် အခြေခံမွေးမြူရေးသင်တန်းဆင်း အမာခံကျေးလက်လူငယ်သင်တန်းသား ၁၀ ဦးတို့သည် အရန်ကျေးလက်လူငယ်သင်တန်းသား ၃၀ ဦးတို့နှင့်အတူ ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက်မှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင်လကုန်အထိ မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာအုပ်စု ၁၀၈ အုပ်စုသို့ ကွင်းဆင်းသွားရောက်ကြပြီး ကျွဲနွားရောဂါများဖြစ်သော လည်ချောင်း

ကွဲရောဂါ၊ ဒေါင့်သန်းရောဂါ၊ ပေါင်ပုတ်လက်ပုတ်ရောဂါနှင့် ခွာနာလျှာနာ ရောဂါများကို ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပေးရမည်ဖြစ်သည်။
ယင်းအပြင် မြို့နယ်မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန နယ်မြေကွင်းဆင်းအဖွဲ့များသည် ကွင်းဆင်းသွားရောက်ရာ ကျေးရွာအုပ်စုများတွင် ဒေသခံတောင်သူများနှင့် တွေ့ဆုံပြီး ကျွဲနွားကျန်းမာရေးအတွက် စနစ်တကျ ထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးများကို အသိပညာပေး ဆွေးနွေးဟောပြောခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
မော်ကျွန်းမြင့်အောင်

ရခိုင်ပြည်နယ်ဘုရားများ...
[Advertisement text for religious services]

Virgin Land...
[Advertisement for Virgin Land with contact info]

[Advertisement for a business or service]

MEGA TWO STAR...
[Advertisement for MEGA TWO STAR]

ပြတ်ရတနာ...
[Large advertisement for 'Prat Ratan' jewelry]

SILICON TECHNOLOGIES MYANMAR LIMITED...
[Advertisement for Silicon Technologies Myanmar Limited]



ပြည်တွင်းရေးရာ

မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်တွင် မိုးစပါးပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါး စံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ



မြစ်ကြီးနား၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်အတွင်း စိုက်ပျိုးထားရှိသော မိုးစပါး တစ်ကေအထွက်နှုန်းနှင့် စုစုပေါင်းအထွက်နှုန်းမှန်ကန်ရေးအတွက် စံကွက်ရိတ်သိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ မိုးစပါးပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါး စံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲကို တွင်းအမှတ် (၇၁)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၅၅/၄) တောင်သူဦးချစ်ရွှေ၏ ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါးစံပြကွက် ၁၀ ဧကတွင် နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက လယ်ယာကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပြုပြင်ပြောင်းလဲရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များကိုလည်းကောင်း၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူးက မြို့နယ်အတွင်းရှိ သုံးစွဲဆိုင်ရာ သိပ္ပံနည်းကျ စိုက်ပျိုးရေးစနစ်များကိုလည်းကောင်း၊ မြို့နယ်မြေစာရင်းဦးစီးမှူးက စံကွက်ရိတ်သိမ်းခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်နှင့် ရိတ်သိမ်းခြင်းနည်းလမ်းများကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ တက်ရောက်လာသူများက စပါးရိတ်သိမ်းစက်ဖြင့် စံကွက်ရိတ်သိမ်းခြင်းအား ကြည့်ရှုလေ့လာကြပြီး ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါးစံပြကွက်အား စံကွက်ရိတ်သိမ်းခဲ့ရာ တစ်ကေအထွက်နှုန်း ၁၅၃ တင်း ထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါစံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲအခမ်းအနားသို့ မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးလှိုင်မောင်မောင်၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး၊ မြို့နယ်မြေစာရင်းဦးစီးမှူးနှင့် မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ တောင်သူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ ခရိုင်(မြန်/ဆက်)

နိုင်ငံခြားသားများ ကလေးမြို့နန်းရုပ်ကျေးရွာတွင် မူလတန်းကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်လှူဒါန်း

ကလေး၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄

ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း ကလေးမြို့နယ် ဝတ်ကျေးရွာအုပ်စု နန်းရုပ်ကျေးရွာ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း အလျား ၁၂၀ ပေ၊ အနံ ၃၀ ပေ၊ အမြင့် ၁၂ ပေ တစ်ထပ်အုတ်ကျောင်းဆောင်သစ်ကို အမေရိကန်နိုင်ငံမှ ခေတ္တလာရောက်၍ ကလေးမြို့ မဟာစည်သာသနာရိပ်သာတရားစခန်းတွင် တရားထိုင် ဘာဝနာကျင့်အားထုတ်နေကြသော ဗုဒ္ဓဘာသာဝင် နိုင်ငံခြားသားများထဲမှ Myanmar Schools Project Foundation Building schools in Myanmar အဖွဲ့ဝင် Mr.Roger Brain, Mr.Stevl Ahstrong, Mr.Rich Stewart, Mis. Shalron Try, Mis. Joy Davey တို့က စုပေါင်းဆောင်လုပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြပြီး ယင်းကျောင်းဆောင်သစ်အား ပညာရေးဌာနသို့ လှူပြောင်းပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက်က အဆိုပါကျောင်းဆောင်သစ် စာသင်ခန်းတွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားသို့ ရှမ်းပြည်နယ် ကလေးအမှတ်

(၂) မဲဆန္ဒနယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြတ်စိုး၊ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးမြင့်စော၊ လက်ထောက် မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးသိန်းကျော်အေး၊ ဝတ်ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ပအိုဝ်းစာပေနှင့်ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ဝင်များ၊ နန်းရုပ်အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး၊ ကလေးမြို့နယ်ပညာရေးကျန်းမာရေး ဖွံ့ဖြိုးမှုအထောက်အကူများကို စေတနာအလှူရှင်များနှင့် ကူညီဆက်သွယ်အကျိုးဆောင် ဦးအုန်းမြင့်တို့ တက်ရောက်ကြသည်။

ယင်းအပြင် ကျောင်းနှင့် ကျောင်းပညာသင်ထောက်ပံ့ရေးကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များ၊ ပအိုဝ်းယဉ်ကျေးမှု အကနည်းပြ ကလေးမြို့နယ်ပညာရေး မိသားစု ကျောင်းအုပ်စုအမှတ် (၅) အုပ်စုခေါင်းဆောင် အောင်ပန်းမြို့ အ. မ . က (စ) ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်မြမွန်နှင့် အုပ်စုအဖွဲ့ဝင် ကျောင်းများမှ မူလတန်းကျောင်းအုပ်ဆရာ၊ ဆရာမကြီးများ၊ လက်ထောက်ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဒေသခံပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသားများ၊ Myanmar Schools Project Foundation Building

Schools in Myanmar မှ ကျောင်းဆောင်သစ်အလှူရှင် နိုင်ငံခြားသားဗုဒ္ဓဘာသာဝင်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြတ်စိုးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ပညာရေးမှူးက စေတနာအလှူရှင်များအတွက် ကျေးဇူးတင်ဝမ်းမြောက်ကြောင်း အထိမ်းအမှတ်အလဲများ၊ ဝတ်ကျေးရွာစာမေးပွဲများအထိမ်းအမှတ်များ၊ လက်ဆောင်ပေးအပ်ခဲ့သည်။

စေတနာအလှူရှင် နိုင်ငံခြားသားများကလည်း ကြွရောက်အားပေးကာ တက်ရောက်လာကြသော အကြီးအကဲများ၊ ဆရာ၊ ဆရာမများကို လက်ဆောင်များပေးခြင်းနှင့် ကျောင်းသူ ကျောင်းသားလေးများကို စာအုပ်၊ စာရေးကိရိယာများ၊ ကျောင်းဝတ်စုံများကို တစ်ဦးချင်းစီသို့ လက်ဝယ်အရောက် ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြကြောင်းနန်းရုပ်ကျေးရွာ ပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသားရိုးရာဖျော်ဖြေရေးအကအဖွဲ့ ခေါင်းဆောင် နန်းခမ်းထွေက ပြောသည်။ ဆော်သိန်ရည်

ကျိုက်တိုမြို့နယ် တိုင်းရင်းသားပညာဦးစီးဌာနကတိုင်းရင်းသားဝါးများဖြင့် အခမဲ့ကူညီစောင့်ရှောက်ပေး

ကျိုက်တို၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄

ကျိုက်တိုမြို့နယ် တိုင်းရင်းသားပညာဦးစီးဌာနက ကျေးရွာနေပြည်သူများ၏ ကျန်းမာရေးကို တိုင်းရင်းဆေးဝါးများဖြင့် ကူညီစောင့်ရှောက်ပေးလျက်ရှိရာ နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျိုက်တို

မြို့နယ် ဇီးပြောင်းကျေးရွာအုပ်စု ဇီးပြောင်း (၅) ကျေးရွာခမ္ဘာရုံ၌ ကျေးရွာနေပြည်သူများကို တိုင်းရင်းဆေးဝါးများဖြင့် အခမဲ့ကူညီပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါဆေးဝါးကုသရာတွင် တိုင်းရင်းဆေး

ပညာဦးစီးဌာနမှ ဆေးခန်းမှူးဒေါ်ခင်သန္တာလွင်က တိုင်းရင်းဆေးဝါးများနှင့်ပတ်သက်၍ လာရောက်ပြသကုသသူများကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ဝေဒနာမျိုးစုံ ခံစားနေရသော လူနာ ၃၂ ဦးကို အခမဲ့ကုသပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဝင်းမောင်(မြန်/ဆက်)

မွန်ပြည်နယ်တွင် သစ်သီးဝလံ၊ ပန်းမန်နှင့် ဟင်းသီးဟင်းရွက်စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရောင်းချသူများအသင်းဖွဲ့စည်း

မော်လမြိုင်၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄

မွန်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ သီးနှံစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရောင်းချသူများ၏ လိုအပ်ချက်များကို တိတိကျကျသိရှိနိုင်ရန်နှင့် ကြုံတွေ့ရသော အခက်အခဲများကို စုပေါင်းညှိနှိုင်းအဖြေရှာနိုင်ရန် ရည်ရွယ်၍ သစ်သီးဝလံ၊ ပန်းမန်နှင့် ဟင်းသီးဟင်းရွက် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်တင်ပို့ရောင်းချသူများအသင်း ဖွဲ့စည်းခြင်းကို နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက မွန်ပြည်နယ် ကုန်သွယ်မှုနှင့်တင်ပို့ရေးဦးစီးဌာန ရုံးခန်းမ၌

ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အခမ်းအနားတွင် ကုန်သွယ်မှုနှင့်တင်ပို့ရေး ဦးစီးဌာနမှ ပြည်နယ်ဦးစီးမှူး ဦးတင့်ဆန်း၊ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းမှ ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ မွန်ပြည်နယ် ကုန်သည်စက်မှုအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှရှိန်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ သစ်သီးဝလံ ပန်းမန်နှင့် ဟင်းသီးဟင်းရွက်စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ် တင်ပို့ရောင်းချသူများအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးသန်းမင်းဒင်တို့က အမှာစကားပြောကြားပြီးနောက် တက်ရောက်လာသော ၁၀ မြို့

နယ်မှ အမှုဆောင်များအား ရွေးချယ်ရာ ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ကျိုက်မရောမြို့နယ်မှ ဦးအေးသန်းနှင့် အမှုဆောင် ၂၇ ဦးပါဝင်သောအဖွဲ့ကို ဖွဲ့စည်းနိုင်ခဲ့ပြီး ဆက်လက်၍ အသင်းဥက္ကဋ္ဌသစ်မှ ကျေးဇူးတင်ဝမ်းမြောက်စကားပြန်လည်ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“မွန်ပြည်နယ်က ရေမြေသဘာဝ အခြေခံကောင်းရှိပြီး၊ သီးနှံလည်း အထွက်နှုန်းကောင်းသလို အရည်အသွေးလည်းကောင်းတယ်။ ကျွဲကော၊ ကြက်မောက်၊ ဒူးရင်းတို့ဆီ နာမည်

ကြီးပဲ။ ဒါပေမယ့် ဈေးကွက်နေရာကောင်းမရဘဲ နည်းပညာလိုအပ်ချက်တွေတွေ့ရုံနေတဲ့အတွက် နိုင်ငံတကာကို တင်ပို့နိုင်မှုအားနည်းခဲ့တယ်။ အခုလို မွန်ပြည်နယ်အသင်းကို ဖွဲ့စည်းလိုက်ရင်ပြုစုတဲ့အတွက် သီးနှံများစိုက်ပျိုးသည်မှ ရောင်းချနိုင်သည်အထိ နည်းပညာ၊ ဈေးကွက်ရရှိမှုအကူအညီများကို အသင်းချုပ်၊ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်း အဖြေရှာဆောင်ရွက်နိုင်တော့မှာဖြစ်လို့ လူစီယူဝမ်းမြောက်စရာပါ” ဟု

ပြည်နယ်ဦးစီးမှူး ဦးတင့်ဆန်းက ပြောသည်။ အဆိုပါ သစ်သီးဝလံ၊ ပန်းမန်နှင့် ဟင်းသီးဟင်းရွက် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်တင်ပို့ရောင်းချသူများအသင်း ဖွဲ့စည်းခြင်းကို စစ်ကိုင်း၊ ဧရာဝတီ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်းနှင့် မြောက်ပိုင်းဒေသများတွင် ဖွဲ့စည်းပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် မွန်ပြည်နယ်တွင် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု ပိုမိုထိရောက်နိုင်ရန်အတွက် အစုအဖွဲ့ဝင်များ ထပ်မံဖွဲ့စည်းသွားမည်ဖြစ်သည်။ ဆက်ရေးမင်းမောင်

Advertisement for "Nice Fare Travel" agency, featuring text about travel services and contact information.

Advertisement for "Travels & Tours" agency, listing services like air tickets and tours, with contact numbers.

Advertisement for a business or service, featuring the name "U Win Min Tun" and other details.

Advertisement for a business or service, featuring the name "ခင်မောင်မောင်" and other details.

Advertisement for "စက်ရုံငှားမည်" (Rent a Workshop), providing details on rental services.

Advertisement for "ကိုသန်ဇင် CAR RENTAL" (Ko San Zen Car Rental), listing car models and rental terms.

မြည်တွင်းရေးရာ

ကလေး-ဂန့်ဂေါရထားလမ်းကြိုခိုင်းမှုရရှိစေရန်အတွက် ရေတိုက်စားမှုကာကွယ်ခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်

ကလေး၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄

ကလေး-ဂန့်ဂေါရထားလမ်းပိုင်း မှ ကလေးမြို့နယ် ဆည်တောကျေးရွာ အနီး မြောင်းချောင်းကြီးကူးသည့် ရထားသံလမ်းတံတား ကမ်းကပ်ခုံ အား ချောင်းရေတိုက်စားမှုကြောင့် အလျား ပေ ၉၀ ကျော် ပြိုကျပျက်စီး သွားခဲ့ကြောင်းသိရသည်။



ယင်းတံတားပြိုမှုကြောင့် ကလေး-ဂန့်ဂေါရထားပြေးဆွဲရာတွင်အလွန် အန္တရာယ်ကြီးမား၍ ပြုပြင်မှုများ ဆောင်ရွက်နေကြောင်း သိရသည်။

သို့ဖြစ်၍ အဆိုပါ ရထားသံလမ်းတံ တား ကမ်းကပ်ခုံအား ချောင်းရေတိုက် စားမှုကာကွယ်ရန် ရထားဖွဲ့ဆောင်ရေး ဝန်ကြီးဌာန၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာ ရေးနှစ် ခွင့်ပြုရန်ငွေမှ ကျပ် ၆၄၃ သိန်း ကျော် အကုန်ကျခံကာ ဖွဲ့ဆောင်ကာ ကုမ္ပဏီမှ အရည် ၆၇၀ ပေရှိကျောက်စိ ရေကာတန်း ရိုက်ခြင်းလုပ်ငန်းကို စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက်မှစ၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ မြန်မာ့မိရထား မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာဌာန ပခုက္ကူမြို့မှ ဦးသူရဇော်က အနီးကပ်ကြီးကြပ်

လျက်ရှိသည်။

အဆိုပါ ရထားသံလမ်းတံတား ကမ်းကပ်ခုံ ကျောက်စိရေကာတန်း ဆောက်လုပ်မှုလုပ်ငန်းအား အမြန် ဆုံးပြီးစီးနိုင်ရန်နှင့် ရထားသံလမ်းများ ကြံ့ခိုင်မှုရရှိစေရန် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီး ဝန်ကြီးချုပ်၏ လမ်းညွှန်မှုနှင့်

အညီ ကလေးခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ထူးက လိုအပ်သလို ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ကလေး-ဂန့်ဂေါရထားလမ်းသည် ၁၉၉၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၅ ရက်တွင် နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲများကိုယ်တိုင်

ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပြီး ရထားလမ်းအရှည် ၈၂ မိုင်၊ ရထားဘူတာပေါင်း ၂၀ ကျော် ရှိပြီး ကလေးမြို့နယ်နှင့် ဝန်ကြီးမြို့ နယ်ရှိ ပြည်သူများအတွက် ခရီးသွား လာမှုနှင့် ကုန်စည်ပို့ဆောင်မှုတွင် များစွာ အထောက်အကူပြုလျက် ရှိသည်။

ငါန်းဇွန်မြို့တွင် အခမဲ့ ရောဂါရှာဖွေစမ်းသပ်ကုသ

ငါန်းဇွန်၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မြင်းခြံခရိုင်၊ ငါန်းဇွန်မြို့ရှိ အခြေခံပညာအထက် တန်းကျောင်းတွင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် အထူးကု ဆရာဝန်ကြီးများ ပူးပေါင်း၍ ပြည်သူများ၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကို နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၈ နာရီမှစတင်ပြီး ဆောင်ရွက်ကုသပေးခဲ့သည်။

အခမဲ့ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများအဖြစ် သမားတော်များမှ စမ်းသပ်ခြင်း၊ သားဖွား မီးယပ်ရောဂါရှာဖွေကုသပေးခြင်း၊ အရိုးအကြော အထူးကုဆရာဝန်များက စမ်းသပ်ကုသပေးခြင်း၊ နားနှာခေါင်းလည်ချောင်း အထူးကုဆရာဝန်များက ကုသပေးခြင်း၊ ကလေးအထူးကုဆရာဝန်များက စမ်းသပ် ကုသပေးခြင်း၊ ခွဲစိတ်ဆရာဝန်များက စမ်းသပ်စစ်ဆေးပေးခြင်း၊ သွားနှင့်ခံတွင်း ဆရာဝန်များက သွားရောဂါဝေဒနာရှင်များကို စမ်းသပ်ကုသပေးခြင်း၊ မျက်စိ အထူးကု ဆရာဝန်များက စမ်းသပ်ကုသပေး၍ မျက်မှန်များပြုလုပ်ပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။

အထူးကုဆရာဝန်များနှင့်အတူ တိုင်းရင်းဆေးကုဌာနကလည်း ကျန်းမာ ရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးခဲ့ပြီး လာရောက်ပြသသောပြည်သူများကို သွေးပေါင် ချိန်တိုင်းခြင်း၊ ဓာတ်ခွဲခြင်း၊ Ultrasound ဖြင့် ရောဂါရှာဖွေခြင်းတို့ကိုလည်း ပြုလုပ်ပေးခဲ့သည်။

ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာသို့ လွှတ်တော်ကိုယ် စားလှယ်များ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး နှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်သူနာပြုတပ်ဖွဲ့ ဝင်များ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ လူမှုကူညီရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ စေတနာ့ဝန်ထမ်း များက ကြီးကြပ်စောင့်ရှောက်၍ လိုအပ်သည့်အကူအညီများကို ဆောင်ရွက် ပေးခဲ့ကြသည်။ လာရောက်ကုသသော ပြည်သူတစ်ဦးဖြစ်သည့် ငါန်းလွန် ကျေးရွာသူ ဒေါ်အေးမော်က “အခုလို ဆရာဝန်ကြီးများ လာရောက်ကုသပေး တဲ့အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ စိစစ်ပေးတဲ့ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များကို လည်း ကျေးဇူးတင်ပါတယ်” ဟုပြောသည်။ ထို့အတူ ငါန်းဇွန်မြို့ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက် နေ ဒေါ်မြဇင်၊ အမှတ် (၂)ရပ်ကွက်နေ ဦးကျော်၊ နတ်သားတောကျေးရွာနေ ဒေါ်ကြည်မတို့ကလည်း ကျေးဇူးတင်စကားများ ပြောခဲ့သည်။ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု အခမဲ့သို့ ငါန်းဇွန်မြို့ပေါ်ရှိပြည်သူများ၊ မြို့နယ်အတွင်း ရှိ ကျေးရွာများမှ ပြည်သူများလာရောက်ပြသရာ ကုသမှုခံယူသူပေါင်း ၁၀၀၀ ကျော်ရှိကြောင်း သိရသည်။

စစ်မင်းနိုင်(မြင်းခြံ)

စာဆိုတော်နေ့အထိမ်းအမှတ် စာပေဟောပြော

ဟင်္သာတ၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄

ဟင်္သာတမြို့ စာပေချစ်သူလူငယ်များနှင့် မှုခင်းရှုထောင့် Media Group တို့ ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် စာဆိုတော်နေ့အထိမ်းအမှတ်စာပေဟောပြောပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၁ ရက် ၂၀ နာရီက ဟင်္သာတမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ သည်။

စာပေဟောပြောပွဲမကျင်းပမီ တေးသံသားများဖြင့် ဖျော်ဖြေပြီး အခမ်းအနား တွင် ဟင်္သာတခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ခရိုင် ဦးစီးမှူး ဦးဇော်ဌေးအောင်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်း (ဗဟို)မှ ဖေပို့သော သဝဏ်လွှာကို မြို့နယ် စာရေးဆရာအသင်း အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင် ဦးသန်းကိုဦးက ဖတ်ကြားပြီး မှုခင်းရှုထောင့် Media Group ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးစိုးက ပံ့ပိုးကူညီသော unilever ကုမ္ပဏီအား ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် စာရေးဆရာ၊ ဆရာမများအား တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုလက် ဆောင်များပေးအပ်ပြီး စာရေးဆရာမ နန္ဒရည်(အင်းဝ) က ကျွန်မသိတဲ့မျိုးချစ် စိတ်၊ ကျွန်မသိတဲ့သူနှစ်ဦး ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ စာရေးဆရာနေဝင်း မြင့်က အမေနှင့်ကျွန်တော် ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း စာပေရေးရာများကို ဟောပြောခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်မြန်/ဆက်(ဟင်္သာတ)

တစ်ပိုင်တစ်နိုင် ဆိတ်မွေးမြူရေးအတွက် ချေးငွေများ ပေးအပ်

ကျောက်ပန်းတောင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဆင်းရဲ နွမ်းပါးမှုလျော့ကျရေးကို အထောက်အကူဖြစ်စေ ရန်နှင့် ပြည်တွင်းစားသုံးမှုဖူလုံရေးအထောက် အကူဖြစ်စေရန် ရည်ရွယ်ဆောင်ရွက်သော တစ်ပိုင် တစ်နိုင် ဆိတ်မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းအတွက် ပံ့ပိုးချေး ငွေပေးအပ်ပွဲကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက် ပန်းတောင်းမြို့နယ်တွင် နိုဝင်ဘာ ၂၁ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲက မြို့နယ်ထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ရုံး စပါးခန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစော ထွန်းဝင်းက အမှာစကားပြောကြားရာတွင် တစ်ပိုင် တစ်နိုင် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများအတွက်ပေးအပ် သောထောက်ပံ့ချေးငွေများကို မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း များအတွက်သာ အမှန်တကယ်အသုံးပြုသွားကြရန်

နှင့် လိုအပ်သည့် တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးစောင့် ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများကိုလည်း သက်ဆိုင်ရာမွေးမြူ ရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာနနှင့် ပေါင်းစပ်၍ အကူ အညီရယူသွားကြရန်ဆွေးနွေးမှာကြားခဲ့သည်။

ယင်းအပြင် ချေးငွေများကိုလည်း တာဝန်ယူ တာဝန်ခံမှုဖြင့် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ တာဝန်သိသိ ပြန်လည်ပေးဆပ်သွားကြရန် ဆက်လက်ဆွေးနွေး မှာကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ မြို့နယ်မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေး ဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါက်တာကျော်ဝင်းက ဆိတ်များတွင် ရာသီအလိုက်ဖြစ်ပွားတတ်သောရောဂါ များနှင့် ကနဦးရောဂါလက္ခဏာများအကြောင်း ကိုလည်းကောင်း၊ ရောဂါဖြစ်ပွားလာပါက အလွယ် ကူဆုံးနှင့် အစောတလျင်လုပ်ဆောင်သင့်သည့် အချက်များ၊ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရမည့် နည်းလမ်း များကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တောင်သူတစ်ဦးချင်းထံ မွေးမြူရေးထောက်ပံ့ ချေးငွေများကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် မြို့နယ် ဦးစီးမှူးတို့က ပေးအပ်ကြသည်။

ကိုဇေ(ကျောက်ပန်းတောင်း)



နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြု ကွန်ပျူတာဘွဲ့လက်မှတ် ရရှိရုံ သာမက ITကုမ္ပဏီကြီးများတွင် တိုက်ရိုက်ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်နိုင်မည်။

HND Diploma in Computing (UK)



- ဆက်လက်ပို့ဒ်ထိ GCE Level 1 အဆင့်ရှိ (HND Diploma) ကို ရရှိရန်မို့ GUSTO - Institute of IT ဘွဲ့လက်မှတ်ကို ၂၅ ရက် တက်ရောက်ကြို ချမှတ်ပါမည်။
- GUSTO မှ HND ရရှိပြီးနောက် ပြည်တွင်းဘက်သို့ ITကုမ္ပဏီကြီးများတွင် ဆက်လက်လုပ်ကိုင် ခံယူရန်မည် ဖြစ်ပါသည်။
- B.Sc (Hons.) Computing ဘွဲ့ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပါက ဆက်လက်ပို့ဒ်ထိ ထိပ်တန်းဆရာတို့ကိုယ်တိုင် ရာသီစီ ၆၀၀၀ University of the West of England, Temple University, University of Hertfordshire အစရှိသည့် နိုင်ငံတော် တက္ကသိုလ်များရှိ ဘွဲ့လက်မှတ်များကို တိုက်ရိုက် ထောက်ပံ့နိုင်ပါမည်။
- ရမှတ်ရရှိရန်မို့ ပြည်တွင်း၌ ထောက်ပံ့ပေးပါမည့် GUSTO - Institute of IT နှင့် ဘွဲ့လက်မှတ်ကို ထောက်ပံ့ပေးပါမည်။

128/ (A), Pyaw Road, Sanchaung, Yangon.

09 - 86 288 06, 09 - 4500 58 104

Enroll Now!

November Intake



အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)
 အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)
 ၁။ အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)
 ၂။ အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)
 ၃။ အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)
 ၄။ အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)

အမြန်ဆောင်ရွက်ပေးမည်

အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)	(110x70) 3RC	15x40 2.3L
အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)	(90x50) 1SRC	6950L
အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)	(40x40)	5450L
အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)	(40x40)	3650L
အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)	(40x40)	3580L
အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)	(40x70) 2RC	3480L
အိတ်စီအေဘီအေ (အိတ်စီအေဘီအေ) (A.T.A.)	(20x40)	1200L

☎ 510 000, 510 990, ☎ 09 95401 60, 09 818534, 09 5173699

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပညာသင်နှစ်အတွင်း ဘွဲ့ယူကြမည့် မောင်မယ်များအတွက် သတင်းကောင်း

မြန်မာ့ကုန်တိုက်၊ ဘွဲ့ဝတ်စုံလုပ်ငန်းမှ ဘွဲ့ဝတ်စုံငှားရမ်းခြင်း၊ ရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်းကို မြန်မာနိုင်ငံပညာရေးကော်မတီမှ သတ်မှတ်ထားသည့် သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ချုပ်လုပ်ထားသည့် အချိုးအစားကျသော ဘွဲ့ဝတ်စုံများကို ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် တက္ကသိုလ်ကျောင်းသူ/ကျောင်းသားများ စိတ်တိုင်းကျရွေးချယ် ငှားရမ်း/ရောင်းချပေးနေပါသည်။ (တနင်္ဂနွေနေ့နှင့် အစိုးရရုံးပိတ်ရက်မှလွဲ၍ ရုံးချိန်အတွင်း)

မြန်မာ့ကုန်တိုက်၊ ဘွဲ့ဝတ်စုံလုပ်ငန်း အမှတ်-၄၄၊ (ပထမထပ်)၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း(ယခင်မောင်ခိုင်လမ်း)၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
 ဖုန်း-၀၁-၂၅၂၅၅၁၊ ၀၁-၃၈၆၉၃၁၊ ၀၁-၂၅၀၄၄၃

ဦးသန့်ဇော်
LCCI I, II, III & MYOB
 28 Nov 2014 သင်တန်းအစပြုမည်

I&I
ORION Business School
 ၀၉-၅၂၅၅၅၁၊ ၀၉-၅၂၅၅၅၂

ENGLISH Speaking & Phonetics Grammar
 (၆-၉-၂၀၁၅) မြန်မာနိုင်ငံ အလုပ်အကိုင်အတွက် အထူးအရေးကြီးသော သင်တန်း

☎/☎ ၀၉-၅၂၅၅၅၁ / AS အမှတ် ၅၀၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
 ၀၉-၅၂၅၅၅၁၊ ၀၉-၅၂၅၅၅၂

UEC
OFFICIAL PRIVATE SCHOOL
 ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အထူးအရေးကြီးသော အစိုးရအထက်တန်းကျောင်း

OUR VALUE - ACADEMIC EXCELLENCE - INSPIRATIONAL TEACHING - ELITE LIVING

Why We Choose UEC ?

- ကျန်းမာရေး အထူးအရေးကြီးသော အစိုးရအထက်တန်းကျောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အထူးအရေးကြီးသော အစိုးရအထက်တန်းကျောင်း
- သိပ္ပံနည်းကျ သင်တန်းများ ပေးသော အစိုးရအထက်တန်းကျောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အထူးအရေးကြီးသော အစိုးရအထက်တန်းကျောင်း
- Fully Air Conditioned - Lab Facilities, P.M System, Multimedia, Extracurricular Activities, Excursion & Study Program များ
- မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အထူးအရေးကြီးသော အစိုးရအထက်တန်းကျောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အထူးအရေးကြီးသော အစိုးရအထက်တန်းကျောင်း

• ၂၀၀၅ - ၂၀၀၆ ပညာသင်နှစ်အတွက်၊ ကျောင်းသားအင်အားစာရင်း
 အထက်တန်းကျောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အထူးအရေးကြီးသော အစိုးရအထက်တန်းကျောင်း

☎ ၀၉-၅၂၅၅၅၁၊ ၀၉-၅၂၅၅၅၂၊ ၀၉-၅၂၅၅၅၃၊ ၀၉-၅၂၅၅၅၄၊ ၀၉-၅၂၅၅၅၅၊ ၀၉-၅၂၅၅၅၆၊ ၀၉-၅၂၅၅၅၇

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယကာကြီး
ဗိုလ်မှူးလှဇင်(ငြိမ်း) လေ-၁၄၀၆
ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ(ငြိမ်း) မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း
စိန်ပေါလ်ကျောင်းသားဟောင်း၊ မော်လမြိုင်အသင်းအမှုဆောင်ဟောင်း
အသက်(၇၆)နှစ်

ရန်ကင်းမြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ၇ မိုင်၊ သလ္လာဝတီလမ်း၊ အမှတ်(၉/ခ)နေ ဝေါ်နီနီခိုင်၏အဖေ ဦးအောင်ထွန်းထွန်း(Executive Director/Magnate Group Logistics Co.,Ltd)-ဒေါ်ခိုင်လှ(Director Magnate Group Logistics Co.,Ltd)တို့၏ကျေးဇူးရှင်အဖေသည် ၂၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ည ၇း၄၉ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

Magnate Group Logistics Co.,Ltd
MGL Express/OCs
ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပအမြန်ဆောင်ရွက်ပေးမည်
ရန်ကင်းမြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ၇ မိုင်၊ သလ္လာဝတီလမ်း၊ အမှတ်(၉/ခ)နေ ဝေါ်နီနီခိုင်၏အဖေ ဦးအောင်ထွန်းထွန်း(Executive Director/Magnate Group Logistics Co.,Ltd)-ဒေါ်ခိုင်လှ(Director Magnate Group Logistics Co.,Ltd)တို့၏ကျေးဇူးရှင်အဖေသည် ၂၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ည ၇း၄၉ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
Magnate Group Logistics Co.,Ltd
MGL Express/OCs
ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပအမြန်ဆောင်ရွက်ပေးမည်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယကာကြီး
ဗိုလ်မှူးလှဇင်(ငြိမ်း) လေ-၁၄၀၆
ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ(ငြိမ်း) မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း
စိန်ပေါလ်ကျောင်းသားဟောင်း၊ မော်လမြိုင်အသင်းအမှုဆောင်ဟောင်း
အသက်(၇၆)နှစ်

ရန်ကင်းမြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ၇ မိုင်၊ သလ္လာဝတီလမ်း၊ အမှတ်(၉/ခ)နေ ဝေါ်နီနီခိုင်၏အဖေ ဦးအောင်ထွန်းထွန်း(Executive Director/Magnate Group Logistics Co.,Ltd)-ဒေါ်ခိုင်လှ(Director Magnate Group Logistics Co.,Ltd)တို့၏ကျေးဇူးရှင်အဖေသည် ၂၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ည ၇း၄၉ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
Magnate Group Logistics Co.,Ltd
MGL Express/OCs
ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပအမြန်ဆောင်ရွက်ပေးမည်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးထွန်းဝင်း(ခ)တိုင်ရန်ချွမ်း
အသက်(၆၀)

ဦးစိန်ကြည်(Senior Consultant မြန်မာ့အရေးတိုင်းဘက်)နှင့် ဦးသန်းဝင်း(Senior General Manager မြန်မာ့အရေးတိုင်းဘက်)တို့၏ဦးမြင့်သိန်း(Managing Director) မှီရင်တယ်လီဖုန်းကုမ္ပဏီ-ဒေါ်ကြည်ကြည်သန်း(Managing Director မြန်မာ့အရေးတိုင်းဘက်)တို့၏အစ်ကို ဦးထွန်းဝင်း(ခ)တိုင်ရန်ချွမ်း အသက်(၆၀)သည် ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)မွန်းလွဲ ၁:၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
မြန်မာ့အရေးတိုင်းဘက်လီမိတက်

ငြေ့ငြိမ်သုံးစရိတ်ချွန် (098811308)
 ငြေ့ငြိမ်သုံးစရိတ်ချွန် (098811308)
 ငြေ့ငြိမ်သုံးစရိတ်ချွန် (098811308)
 ငြေ့ငြိမ်သုံးစရိတ်ချွန် (098811308)

(၂)နှစ်ပြည့်လွန်းဆွတ်သတိရခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယကာကြီး ဒေါ်အုံးမြ
(၂၅-၁၁-၂၀၁၂) မှ (၂၅-၁၁-၂၀၁၄)
 ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီးကွယ်လွန်ခဲ့သည်မှာ ဒီနေ့ဆိုရင် (၂)နှစ်ပြည့်ခဲ့ပြီဖြစ်သော်လည်း တစ်နေ့မှ မေ့မရပါ။ ကျန်ရစ်သူမိသားစုက ရည်စူးပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ ကောင်းမှုကုသိုလ်အစုစုကို မိခင်ကြီးရောက်ရာဘုံဘဝမှ သာဓုခေါ်နိုင်ပါစေ။

သား၊ သမီး၊ မြေးများ(ရွှေပြည်သာမြို့နယ်)

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
နော်ဒီဘိုးရာ
အသက်(၆၁)နှစ်

မြန်မာ့အရေးတိုင်းဘက်လီမိတက်မှ အကြီးတန်းမန်နေဂျာ နော်ဒီဘိုးရာ အသက်(၆၁)နှစ်သည် ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
မြန်မာ့အရေးတိုင်းဘက်လီမိတက်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးဘအုန်း

ဦးဘုန်းမြင့်ဇော် Chief Officer (M.V.Sea Majesty)၊ ဒေါ်ရီရီနွယ်တို့၏ ချစ်လှစွာသော အဖေကြီး ဦးဘအုန်း ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ကြေကွဲဝမ်းနည်းရပါသည်။

M.V.Sea Majesty မှ
Captain Myint Thu နှင့်သင်္ဘောသားများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
မယွန်းအိန္ဒြေစိုး
အသက်(၂၀)

သူငယ်ချင်း မယွန်းအိန္ဒြေစိုးသည် ၂၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ သူငယ်ချင်း ကောင်းရာသုဂတိလားပါစေ . . .

သူငယ်ချင်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
ဦးစိန်ဝင်း
အသက်(၇၂)နှစ်

နှလုံးအထူးကုသမားတော်ကြီး၊ ပါမောက္ခဒေါက်တာသန်းသန်းကြိုင်၏အစ်ကိုကြီး၊ ဦးအောင်စိုးဝင်း၊ ဒေါ်အေးမွန်သွယ်တို့၏ ချစ်လှစွာသော အဖေ ဦးစိန်ဝင်းသည် ၁၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၈:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ခိုင်သင်္ဃေလက်ဖက်ခြောက် မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမျိုးဝင်း (ရွှေကျင်)
အသက်(၈၆)နှစ်

ဒေါက်တာကြည်သာမျိုးဝင်း(ကလေးအထူးကုဆရာဝန်ကြီး၊ တောင်ငူပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး)၏အဖေ ဦးမျိုးဝင်း(ရွှေကျင်)သည် ၁၅-၁၁-၂၀၁၄ ရက်(စနေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဆေးရုံအုပ်ကြီးနှင့်ဝန်ထမ်းများ
လွိုင်ကော်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်စောတင်
အသက်(၈၇)နှစ်
နာယက၊ ရခိုင်သဟာယအသင်း(ရန်ကင်း)

ရခိုင်သဟာယအသင်း(ရန်ကင်း)၏ဥက္ကဋ္ဌဟောင်း (Dr.ဦးစောမြအောင်)၏ဇနီး ဒေါ်စောတင်(နာယက) အသက်(၈၇)နှစ်သည် ၂၀-၁၁-၂၀၁၄(ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၁၀ နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

ရခိုင်သဟာယအသင်း(ရန်ကင်း)

သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ

ယနေ့ ဖာတိကာ

ယုံကြည်မှုဖြင့် တည်ဆောက် စာမျက်နှာ - ၂

မြစ်ဝှမ်းဒေသများ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေး အဆင့်မြင့်နည်းပညာများဖြင့် စီမံခန့်ခွဲရန် လိုအပ်နေ စာမျက်နှာ - ၁၁

ဇန်နဝါရီကာလအတွင်း ဟမယ်လန်းအား အငှားဖြင့် ပြန်လည်ခေါ်ယူရန် အာဆင်နယ်ပြင်ဆင် စာမျက်နှာ - ၁၃

ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်း ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဦးဆောင်သည့်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄ ဒုတိယသမ္မတဦးဉာဏ်ထွန်းသည် ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဝိုရာပွန်ဆန်ဂနီတရာ ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့အား ယနေ့မနန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် သံတမန် ဆောင် ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ယာဝု)

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ဒုတိယသမ္မတနှင့်အတူ ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးချုပ် ကျော်ဇံမြင့်၊ ဗိုလ်မှူးချုပ်အောင်သော်၊ ဦးသန့်ကျော်၊ ဦးဟန်စိန်၊ ဒေါ်ဝင်းမော်ထွန်း တို့တက်ရောက်ကြပြီး ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဦးဆောင် သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့နှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ထိုင်းနိုင်ငံစစ်သံမှူး ဗိုလ်မှူးကြီး ဆာလာဝင်အက်တာရက်ခဲလည်း တက်ရောက်သည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးတိုးမြှင့်ရေးအတွက် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ပူးတွဲကော်မရှင်၊ ပူးတွဲနယ်နိမိတ်ကော်မတီများ ဖွဲ့စည်း ဆောင်ရွက်နေမှု၊ နှစ်နိုင်ငံတပ်မတော်များအကြား ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့်တင်ရေးအစီအမံများ၊ နှစ်နိုင်ငံနယ်စပ်ဒေသများတွင် နယ်မြေတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး၊ မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီး နှိမ်နင်းရေး၊ အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးနှင့် လူကုန်ကူးမှုတားဆီးရေးတို့အတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးကိစ္စများကို ရင်းနှီးစွာဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



လူတို့နေစဉ် လှုပ်ရှားရုန်းကန် ပင်ပန်းသမျှကို အပန်းဖြေရန် ခေတ်မီ မြို့ကြီးပြကြီးများသို့ အပန်းဖြေခရီး သွားရောက်ကြသူများ ရှိသကဲ့သို့ သဘာဝအလှအပများကို ခံစားနိုင် သော ထူးခြားဆန်းပြားသည့် နေရာ များသို့လည်း အပန်းဖြေရန် ပိုမို နှစ်သက်ကြသူများလည်း ရှိသည်။ တစ်နှစ်တာ ပင်ပန်းထားသမျှကို ပြေပျောက်စေရန် အပန်းဖြေခရီး အဖြစ် ရေတံခွန်၊ ရေပူစမ်းနှင့် ပင်လယ်ကမ်းခြေကဲ့သို့သော အပန်း ဖြေရာနေရာများကို သွားရောက်ကာ ဘဝအမောများကို ပြေပျောက်ကြ သည်။ ထိုကဲ့သို့ အပန်းဖြေနိုင်ရန် မြန်မာ နိုင်ငံတွင် သဘာဝအလှကျော်စွာတည် နေသည့် အထင်ကရနေရာ အများ အပြားရှိသည့်အနက် နေပြည်တော် စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၄ သို့

နေပြည်တော်ရေပူစမ်းသို့ အလည်တစ်ခေါက် နေတတ်ထွန်း(ကြေးမုံ)

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် သင်တန်းများ စတင်ဖွင့်လှစ်မည် နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်အသီးသီး၏ အထူးပြု ဘာသာရပ် အသီးသီးအတွက် ပထမနှစ်သင်တန်းများကို ဒီဇင်ဘာ ၄ ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ကြောင်း နှင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင်သူ များ၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် ပထမနှစ်သင်တန်း ဝင်ခွင့်ရသူများစာရင်းကို သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်အသီးသီးတွင် ကြေညာထား ကြောင်း သိရသည်။ ဒုတိယနှစ်နှင့်အထက် သင်တန်းများအားလုံးကို ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်မှစ၍ သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီ ကောလိပ်၊ ကောလိပ်အသီးသီးတွင် ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

အုပ်စု(ခ)တွင် ထိုင်းနှင့် စင်ကာပူတို့ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။

အာဆီယံဆူဂူကီးဖလားပြိုင်ပွဲ အုပ်စုဒုတိယပွဲစဉ်များ နိုဝင်ဘာ ၂၅၊ ၂၆ ရက်များတွင် ကျင်းပမည် နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄ အာဆီယံဆူဂူကီးဖလား ဘောလုံး ပြိုင်ပွဲ၏ အုပ်စုဒုတိယပွဲစဉ်များကို နိုဝင်ဘာ ၂၅၊ ၂၆ ရက်များတွင် ဆက်လက်ကျင်းပ သွားမည်ဖြစ်သည်။ နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်တွင် ဖိလစ်ပိုင်နှင့် အင်ဒိုနီးရှား၊ လာအိုနှင့် ဗီယက်နမ်၊ နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက်တွင် မလေးရှားနှင့် ထိုင်း၊ မြန်မာနှင့် အိမ်ရှင် စင်ကာပူတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမည်ဖြစ်သည်။ ပွဲဦးထွက်ပွဲစဉ်များအပြီးတွင် အုပ်စု(က) ၌ ဖိလစ်ပိုင်အသင်းက သုံးမှတ်၊ ဗီယက်နမ် နှင့် အင်ဒိုနီးရှားအသင်းတို့က တစ်မှတ်စီရရှိ ထားကာ လာအိုအသင်းမှာ အမှတ်မရသေး ပေ။ ယနေ့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမည့်ပွဲတွင် နောက်တစ်ဆင့်တက်ရေး မျှော်လင့်ထား သည့် အိမ်ရှင်ဗီယက်နမ်အသင်းအနေဖြင့် လာအိုအသင်းထံမှ အမှတ်ပြည့်ရရန်ကြိုးပမ်း ရမည်ဖြစ်သည်။ ဖိလစ်ပိုင်နှင့် အင်ဒိုနီးရှား တို့ပွဲမှာလည်း ဆီမီးတက်ရေး အဆုံးအဖြတ်ပွဲ ဖြစ်လာနိုင်ပြီး ဖိလစ်ပိုင်အသင်းမှာ နိုင်ပွဲရ ခဲ့ပါက နောက်တစ်ဆင့်တက်ရေး သေချာ သလောက်ရှိသွားမည်ဖြစ်သည်။ အင်ဒို နီးရှားအသင်းအနေဖြင့်လည်း အနိမ့်ဆုံး သရေတစ်မှတ်ရရှိမှသာ ဆီမီးတက်ရေး မျှော်လင့်ချက်ကို ဆက်လက်ဆုပ်ကိုင်နိုင်မည် ဖြစ်သည်။ စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁ သို့

COOK ရေပူစမ်းရည် COOK ပီပီပီပီပီ နှင့် COOK ဓနုကြာသီကိုဓရွေးချယ်ပါ။ Distributed By: IMPACT Phone: 01- 531 348 01-9888596

မန်နေဂျာ (HR Admin) ... အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း ကဏ္ဍသစ်

အမြန် အလိုရှိသည် (ပြည်တွင်း/ပြင်ပအလုပ်အကိုင်) ... English Teacher (4- Months)

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် ... 1. Marketing (Web Design & Development) F/M(3)post

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် (ပြည်တွင်း/ပြင်ပအလုပ်အကိုင်) ... စင်စင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်တွင် အောက်ဖော်ပြပါဝန်ထမ်းများ

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည် ... ၁။ ယာဉ်မောင်း(ကျွမ်းကျင်) ကျား(၁)ဦး

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် ... "YOU" Beauty Salon တွင်

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည် (ပန်းနှင့်ပန်းအပူပစ္စည်းများ) ... (၁) အသက် (၂၄)နှစ်အထက်၊ ဘွဲ့မဲ့

N-Car Company (Korea Car Sales and Service Center) မှ အောက်ပါဝန်ထမ်းများအလိုရှိသည်

GOLDENTRIP TRAVELS & TOURS CO., LTD ... SENIOR SALES MANAGER (1) POST

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် ... လက်ဖက်ရည်ဆိုင်နှင့် စားဖွယ်စုံဆိုင်မန်နေဂျာ

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် ... (1) Receptionist /Administrator မ(၂)ဦး (ရန်ကုန်ရုံး)

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် ... 1. Receptionist (1) Post M/F (၂) Post

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် ... (၁) ယာဉ်မောင်း/အကူအညီ

Rich Life Co.,Ltd လက်သမားဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် ... ၁။ လက်သမား (၈) ဦး

Astro Nova International Co.,Ltd မှ ဝန်ထမ်းများအလိုရှိသည် ... 1. Sales Manager M (1) Post

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည် ... ဆေးအရောင်း(Computer) မ(၂)ဦး

အလိုရှိသည် ... ၁။ ပရိဘောဂ (၅)ဦး

သွေးသည် အသက်



SUPERIOR INTERNATIONAL TRADING CO.,LTD

ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့ကြီးများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။

- (၁) Marketing Supervisor ကျား/မ(၂)ဦး (ရန်ကုန်/မန္တလေး)
(၂) Marketing Staff ကျား/မ(၃)ဦး (ရန်ကုန်/မန္တလေး)
(၃) Accountant မ(၂)ဦး (ရန်ကုန်/မန္တလေး)

အမှတ်စဉ် (၁) နှင့် (၂)အတွက်

- (၁) အသက် ၂၂ နှစ်မှ ၃၅ နှစ်အတွင်း ဖြစ်ရမည်။
(၂) သွက်လက်ထက်ခြက်၍ ဈေးကွက်ကို ထိုးဖောက်နိုင်ရမည်။
(၃) Food လိုင်း(သို့) Electronic ဈေးကွက်ပိုင်းတွင် ဥပဒေနှင့်အထက် အတွေ့အကြုံရှိရမည်။
(၄) Marketing Team တစ်ခုလုံးကို ကောင်းမွန်စွာဦးဆောင်နိုင်ရမည်။
(၅) ၁၀ တန်းအောင် (သို့) တွဲဒူရ ဖြစ်ရမည်။
(၆) အရည်အချင်းပေါ်မူတည်၍ လစာ+Commission အား ခံစားခွင့်ပြုမည်။

အမှတ်စဉ်(၃)အတွက်

- (၁) ACCA OR B.Com OR LCCI Level (III) ဖြစ်ရမည်။
(၂) Trading ဘက်တွင် အတွေ့အကြုံရှိသူကို ဦးစားပေးမည်။
(၃) အသက် ၂၅ နှစ်နှင့်အထက် ဖြစ်ရမည်။

ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ-အမှတ်(၄၅၁) ပထမ၊ ဘိုကလေးဈေးလမ်းနှင့် ကုန်သည်လမ်းထောင့်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၂၉၅၇၈၁၊ ၃၉၂၅၉၉၊ ၃၉၂၀၉၂၊ ၃၉၅၅၅၅
အမှတ်(၁၀၄) ၃၂-လမ်း၊ ၇၆x၇၇ကြား၊ ကမ္ဘာ့စာပေတိုက်၊ ချမ်းအေးသာသနာတိုက်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း-၀၂-၃၆၈၁၉/၀၉-၃၆၉၉၂၉၉၊ ၀၉-၄၂၁၀၆၉၅၀
လျှောက်ထားရန်အချိန်နှင့်ကာလ။ ။ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း (နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။)

Advertisement for a recruitment agency listing various roles such as Matron, D.T Nurse, Cashier, and Electrical Staff with associated requirements and contact information.

Advertisement for Silver Sea Paper Carton Box Production Co.,Ltd. listing job positions like B.Tech, Marketing, HR, and Sales with requirements and application details.

Advertisement for a recruitment agency with Burmese text, listing various job openings and application procedures.

Large advertisement for Cycle & Carriage Automobile Myanmar Co., Ltd. detailing recruitment requirements for various roles including Sales Assistant Manager, Technician, and Fitter, along with company information and contact details.

Advertisement for STG (Construction) as an equal opportunity employer, listing a wide range of job positions such as Site Superintendent, Assistant Superintendent, Engineer, and various Crane Operators.

ဗုဒ္ဓသာသနာ့နက္ခဟအဖွဲ့ချုပ် မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ

အမှတ်(၁၆)သာသနာ့ရိပ်သာလမ်း၊

ဗဟန်း(ဟာမစ်တစ်) ရန်ကုန်မြို့။

ဖုန်း-၅၄၁၉၇၁၊ ၅၄၅၄၆၉၊ ၀၉-၄၂၁၀၄၅၇၄၇

ဝန်ထမ်းတစ်ဦးအလိုရှိသည်

ကွန်ပျူတာနှင့် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်-

- (၁) အင်္ဂလိပ်/မြန်မာ နှစ်ဘာသာကို ကျွမ်းကျွမ်းကျင်ကျင်ရရှိနိုင်ရမည်။
(၂) အခြေခံပညာအထက်တန်းအထိ သင်ကြားဖူးသူ ဖြစ်ရမည်။
(၃) လျှောက်လွှာများကို မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာပင်မဝင်ပေါက်ရှိ လုံခြုံရေးအဖွဲ့ထံတွင် ရယူနိုင်ပါသည်။
(၄) လျှောက်လွှာနှင့်အတူ CVA(ကိုယ်ရေးရာဇဝင်) အခြေခံပညာ အထက်တန်းတက်ရောက်သည့်လက်မှတ်/ကွန်ပျူတာ သင်တန်း ဆင်းလက်မှတ်/အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူများ ပူးတွဲတင်ပြရမည်။
(၅) လျှောက်လွှာများကို ဖော်ပြပါလိပ်စာအတိုင်း ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအတွင်း နောက်ဆုံးထားပေးပို့ရမည်။

Royal Golden Power Construction Co.,Ltd.

165 လမ်း၊ အမှတ် (47)၊ တာမွေကြီး(ခ)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ 01-543118, 09-420075189, 09-5360644, 09-73241680
(1) Senior Accountant (M/F) (3) Posts
(2) Accountant (M/F) (4) Posts
(3) Site Engineer (M/F) (3) Posts
(4) Assistant Engineer (M/F) (3) Posts
(5) Estimator (M/F) (2) Posts
(6) Machine Operator For Railways Machinery (M) (6) Posts
(7) Mechanical Engineer For railways machinery (M/F) (2) Posts
(8) Driver (M) (3) Posts

ကောင်းစွမ်းထက် ကုမ္ပဏီလီမိတက်

အရောင်းမန်နေဂျာ (၁ ဦး)
၁။ Distribution and Marketing အတွေ့အကြုံ(၅)နှစ်နှင့်အထက်ရှိရမည်။
၂။ ဈေးကွက်ကို ချဲ့ထွင်နိုင်သူဖြစ်၍ အခက်အခဲများကို ဦးဆောင်ဖြေရှင်းနိုင်သူဖြစ်ရမည်။
၃။ Leadership skill နှင့် စီမံခန့်ခွဲနိုင်သော အရည်အချင်းရှိရမည်။
၄။ ဈေးကွက်ကို စိတ်ပါဝင်စား၍ စိတ်အားထက်သန်သူဖြစ်ရမည်။
၅။ အစိုးရအသိအမှတ်ပြုတဲ့ တစ်ခုနှင့် Marketing Diploma တစ်ခုရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။
၆။ Microsoft Office ကျွမ်းကျင်သူဖြစ်ရမည်။
၇။ အသက်(၃၀)နှစ်မှ (၄၅)နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။
၈။ အကုန်စာရိတ္တကောင်းမွန်ရမည်။
စိတ်ဝင်စားသူသည် Business Proposal ဖြင့် ပူးတွဲ၍ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်သည်။
အရောင်းဝန်ထမ်း (ကျား/မ) (၅)ဦး
၁။ အရောင်းလုပ်ငန်းတွင်(၂)နှစ်နှင့်အထက် အတွေ့အကြုံရှိသူဖြစ်ရမည်။
၂။ အရောင်းလုပ်ငန်းကို စိတ်ဝင်စားစွာ လုပ်ဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
၃။ အကုန်စာရိတ္တကောင်းမွန်၍ အသောက်အစားကင်းရှင်းသူဖြစ်ရမည်။
၄။ အသက် (၂၅)နှစ်မှ (၃၅)နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။
၅။ အစိုးရအသိအမှတ်ပြုတဲ့ တစ်ခုရရှိထားပြီး ကွန်ပျူတာအခြေခံ ကျွမ်းကျင်သူ ဖြစ်ရမည်။
၆။ နယ်ခံရသူအဖြစ် ဖြစ်ရမည်။
၇။ တာယာလုပ်ငန်းတွင် အတွေ့အကြုံရှိသူအား ဦးစားပေးမည်။
၈။ ယာဉ်မောင်း(၈)လိုင်စင်နှင့်အထက်ရှိ၍ ရန်ကုန်မြို့တွင် ကျွမ်းကျင်စွာ မောင်းနှင်နိုင်သူအား ဦးစားပေးမည်။
အခြေခံလစာအပြင် တော်မရင်စနစ်ဖြင့် မိမိအရည်အချင်းနှင့် ကြီးစားမှုအပေါ် ထိုက်တန်စွာ ခံစားနိုင်ရမည်။
စိတ်ဝင်စားသူများ CV Form နှင့်အတူ နှစ်ပတ်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာသို့ လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
အမှတ် J(21-25)၊ သီရိရတနာလက်လီလက်ကားဈေး၊ (၄)တိုးချဲ့ရပ်ကွက် (အောင်မင်္ဂလာကားကွင်းအနီး)၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၀၉၂၅၄၂၆၂၆၆၊ ၀၉၃၀၆၇၆၅၇

Labour Contractor (ပုတ်ပြတ်)အဖွဲ့အလိုရှိသည်

ရခိုင်ပြည်နယ်၊ စစ်တွေမြို့တွင်တည်ဆောက်ရန် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ပေ(၅၆ x ၁၉၀ x ၁၁၀) ရှစ်ထပ်ခွဲအထပ်မြင့် အဆောက်အအုံ RC(၁)လုံး
လုပ်ငန်းအတွက် စိတ်ပါဝင်စားသည့် လုပ်ငန်းပုတ်ပြတ် ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် Labour Contractor အဖွဲ့များသည် အောက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များနှင့်အတူ ၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ဖော်ပြပါ လိပ်စာအတိုင်း ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။
၁။ Labour Contractor ၏ Profile နှင့်လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံများ၊ ဆောက်လုပ်ခဲ့သည့် အဆောက်အအုံ ဒီဇိုင်းပုံစံများရှိပါက ပူးတွဲတင်ပြရန်။
၂။ ပါဝင်မည့်လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် အဆိုပြုဈေးနှုန်းများ၊ အချိန်ကာလ၊ ငွေပေးချေမှုအစီအစဉ်များနှင့်အတူ အသေးစိတ်တင်ပြရန်။
ဆက်သွယ်ရန် - အင်းပေါက်ဝကုမ္ပဏီလီမိတက်၊ အမှတ်(၂၆)၊ ၄၃-လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်။ ဖုန်း- ၂၀၂၅၄၀၊ ၂၉၀၉၄၃

သွေးသည်အသက်

UMG Myanmar Co., Ltd
1. Marketing Manager (1) Post
2. National Sales Manager (1) Post
3. Cashier F (3) Posts
4. Sales & Marketing Supervisor M(T) Posts
5. HR Staff M(F) (2) Posts
6. Behavior Trainer (1) Post
7. Sales Supervisor M (2) Posts
8. Admin Staff F (2) Posts
9. Sr. Agricultural (1) Post
10. Business Management Manager (1) Post
11. Procurement Staff F (1) Post
12. Technical Trainer (3) Posts
13. Accountant F (2) Posts
14. Finance F (2) Posts
15. Sales Manager M(F) (2) Posts
16. Marketing Intelligent M (1) Post
17. Technical Trainer (2) Posts
18. Sr. Agricultural (2) Posts

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
(ရန်ကုန်မြို့တွင်တည်ဆောက်ရန် ကျေးဇူးပြုခံရထားရန်)
၁။ Project Engineer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၂။ Sr. Surveyor (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၃။ Sr. Estimator (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၄။ Sr. Quantity Surveyor (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၅။ Sr. Architect (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၆။ Sr. Structural Engineer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၇။ Sr. Mechanical Engineer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၈။ Sr. Electrical Engineer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၉။ Sr. Civil Engineer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၁၀။ Sr. Environmental Engineer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၁၁။ Sr. Safety Engineer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၁၂။ Sr. Quality Control Engineer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၁၃။ Sr. Health & Safety Officer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၁၄။ Sr. Environmental Health & Safety Officer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၁၅။ Sr. Occupational Health & Safety Officer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၁၆။ Sr. Environmental Health & Safety Officer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၁၇။ Sr. Occupational Health & Safety Officer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၁၈။ Sr. Environmental Health & Safety Officer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၁၉။ Sr. Occupational Health & Safety Officer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆
၂၀။ Sr. Environmental Health & Safety Officer (Construction) (၇၅/မ) ၂-၆

Excellent Medical & Pharmaceutical Co., Ltd
1. Sales Representative
2. Beauty Consultant
3. Accountant
4. Office Staff
5. Driver

ဈေးပြိုင်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အထည်အလိပ်လုပ်ငန်း စက်ရုံများမှ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများကို ဈေးပြိုင်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။
၂။ ရောင်းချမည့်ပစ္စည်းမှာ
ချည်မျှင်များ၊ ပိတ်ကြမ်းများ၊ အဖြူချွတ်ဆေးဆိုး၊ ပန်းရိုက်ပိတ်များ၊ ကျားဝတ်ချုပ်ထည်များ၊ မဝတ်ချုပ်ထည်များ၊ သက်န်းခိုအမျိုးမျိုး၊ အသင့်ချုပ်ပြီး နိုင်ငံတော်အလံ အမျိုးမျိုးနှင့် အခြားချုပ်ထည်များ၊ အလှအလွင်ပစ္စည်းများ
၃။ ဈေးပြိုင်ရောင်းချမည့်ရက်
၆-၁၂-၂၀၁၄ ရက်၊ ၇-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့နှင့် တနင်္ဂနွေနေ့)
၄။ ဈေးပြိုင်ရောင်းချမည့်အချိန်
နံနက် ၉:၀၀ နာရီ
၅။ ဈေးပြိုင်ရောင်းချမည့်နေရာ
အထည်အလိပ်လုပ်ငန်း၊ ရန်ကင်းရုံးခွဲ၊ အမှတ်(၁) သုခဝတ်လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
၆။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း ၀၆၇-၄၀၈၁၇၇၊ ၀၆၇-၄၀၈၁၆၉၊ ၀၆၇-၄၀၈၂၁၃၊ ၀၀-၅၅၄၁၇၇၊ ၀၀-၅၅၄၁၆၆၊ ၀၀-၆၆၀၄၀၀ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
အထည်အလိပ်လုပ်ငန်း

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း(ဒုတိယအကြိမ်)

၁။ အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း ကြီးကြပ်မှုအောက်ရှိ အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်ရုံ (မလွန်)မှ 90HP Tractor (95)Unit ထုတ်လုပ်ရန်အတွက် လိုအပ်သော အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများအား စက်ရုံအရောက် ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ပစ္စည်းအမျိုးအမည် အရေအတွက်
(က) Component Parts 70 Items
(ခ) Bonnet & Roof Ass'y 1 Item
(ဂ) Foreign Component Parts 69 Items
(ဃ) Auxillary Materials 6 Items
(င) Raw Materials 3 Items
၂။ တင်ဒါအား ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် စတင်ခေါ်ယူပြီးတင်ဒါပိတ်ရက်မှာ ၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် ၁၅:၃၀နာရီ ဖြစ်ပါသည်။ တင်ဒါပုံစံများအား အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်ရုံလုပ်ငန်း၊ ထုတ်လုပ်ရေးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၄၁) နေပြည်တော်တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းပြီး တင်ဒါများ လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါပုံစံ တရားဝင်ဝယ်ယူထားသူများထံမှ တင်ဒါကိုသာ လက်ခံပါမည်။
(အသေးစိတ်သိလိုပါက စုံစမ်းရန် တယ်လီဖုန်းအမှတ်-၀၆၇-၄၀၈၂၆၀) အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့

ဓာတုဗေဒစစ်ဆေးရေးဌာန(နေပြည်တော်)(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)
ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဌာနချုပ်၊ ဓာတုဗေဒစစ်ဆေးရေးဌာနမှ အသုံးပြုရန်လိုအပ်သော ဓာတုဆေးရည်/ဆေးမူန့်များနှင့် ဓာတ်ခွဲခန်းသုံး ပစ္စည်းကိရိယာများအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ပြည်တွင်း၌ တင်ဒါခေါ်ဆိုဝယ်ယူလိုပါသည်။
တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၂၇-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှ ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက်
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ဆိုရက် - ၁၅-၁၂-၂၀၁၄ရက်မှ ၁၆-၁၂-၂၀၁၄(နံနက်အတွင်း)
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါအဆိုပြုလွှာ ဖွင့်ဖောက်စစ်ဆေးခြင်းအား ၁၈-၁၂-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၉:၃၀နာရီတွင် ရုံးအမှတ်(၄၉) နေပြည်တော်ရှိ ဓာတုဗေဒစစ်ဆေးရေးဌာနတွင် ပြုလုပ်မည် ဖြစ်ပါသည်။
တင်ဒါပုံစံများအား တစ်စောင်လျှင် ကျပ် ၅၀၀/- (ကျပ်ငါးထောင်)နှုန်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့ဌာနချုပ်၊ ဓာတုဗေဒစစ်ဆေးရေးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၄၉) နေပြည်တော်၌ သတ်မှတ်ရက် များတွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိလိုပါက တယ်လီဖုန်းနံပါတ်-၀၆၇-၄၀၄၄၀၀၊ ၀၆၇-၄၀၁၀၁၅ သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
ဓာတုဗေဒစစ်ဆေးရေးဌာန(နေပြည်တော်)၊ ရုံးအမှတ်-၄၉

ဆက်သွယ်ရေးနှင့်သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း ရုံးလုပ်ငန်းများတွင်အသုံးပြုရန် Copier ဝယ်ယူခြင်း၊ Spare ODU ဝယ်ယူခြင်းနှင့် Aircor ဝယ်ယူခြင်းတို့အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ဆက်သွယ်ရေးနှင့်သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ရုံးချုပ်အခြေစိုက် အဝေးဆက်သွယ်ရေးစခန်းမှ ရုံးလုပ်ငန်းများတွင် အသုံးပြုရန် Copier ဝယ်ယူခြင်း၊ ဆောင်ရွက်ပြီးခဲ့သော ပူးတွဲပါ Aviat IP မိုက္ကရိုဝေ့ဆက်ကြောင်းများတွင် ODU (Spare)များ ဝယ်ယူခြင်းနှင့် DWDM စခန်းများအတွက် Aircor (2HP, Floor Stand Type) ဝယ်ယူရန်အတွက် လုပ်ငန်းအပ်နှံဆောင်ရွက်လိုပါသည်။ စိတ်ပါဝင်စားသော လုပ်ငန်းရှင်/ကုမ္ပဏီများထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ပါရန် မိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
(က) ရုံးလုပ်ငန်းများတွင်အသုံးပြုရန် Copier (2)Nos;
(ခ) GbE IP မိုက္ကရိုဝေ့ဆက်ကြောင်းများတွင် ODU (Spare) (20)Nos;
(ဂ) DWDM စခန်းများအတွက် Aircor (2HP,Stand Type) (20)Nos;
၂။ တင်ဒါပုံစံများကို ကြော်ငြာသည့်နေ့မှစ၍ ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက်အထိ တင်ဒါပုံစံတစ်စောင်လျှင် ၅၀,၀၀၀/- ဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပြီး ၁၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက် ၁၆:၀၀နာရီထိတိုင် နောက်ဆုံးထား၍ မေးသွင်းရန်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကိုသိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
အင်ဂျင်နီယာချုပ်ရုံး
ရုံးချုပ်အခြေစိုက်အဝေးဆက်သွယ်ရေးစခန်း
အမှတ်(၁၂၅)ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊
ဖုန်း-၀၁-၃၇၀၇၂၇၂ Fax-နံပါတ်-၀၁-၃၇၀၄၅၄၄

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်မ ဒေါ်သီတာဦး(၁၂/၀၁/၁၉၆၆) ကျွန်မ ဒေါ်သီတာဦး(၁၂/၀၁/၁၉၆၆) သွင်းကုန်ပါမစ်အမှတ် ISP 3 13-14 17226(11/3/2014) အတောက်ခွန်ဦးစီးဌာန၏ ID အမှတ် 823604(28/3/2014)BL NO. YHYGS 201509 မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသည်။ တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
Ph:09-5171585



Table with multiple columns containing text and numbers, likely a list of items or a schedule.

Table with columns for item number, description, and quantity. Includes items like Copier, ODU, and Aircor.

အလိုရှိသည်
အထည်ချုပ်လုပ်ငန်းတွင် ပိတ်ချိတ် ပိတ်ဖြတ်ရန် ဝန်ထမ်း(မ)တစ်ဦး လစာ ၆၅၀၀/- ပုဂ္ဂိုလ်တော်မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၅၅၀၄၀၄၀

CNG Taxi (AA/---) မရမောင်း (တစ်လက်စိုင်) အလိုရှိသည် 15000V 09-73196530, 01-2301567

Advertisement for a company or service.

အလိုရှိသည်
ကွန်ပျူတာ စက်ကြီးပန်းထိုးကျွမ်းကျင် မ(၂)ဦး၊ အကူ(၁)ဦးနှင့် အအေးဆိုင်လုပ်ငန်းအကူမ(၂)ဦး အမြန်အလိုရှိသည်။ (အသက်-၃၀နှစ်)အောက်
ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၇၇၄၈

Art Royal Construction & Home Decoration Co.,Ltd မှ အဆင့်မြင့်ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်အောက်ပါဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
(1) Project Engineer Male/Female (3)Posts
(2) Site Engineer Male/Female (15)Posts
(3) Site Supervisor Male (10)Posts
(4) QS Engineer Female (3)Posts
(5) M & E Engineer Male (2)Posts
(6) Receptionist Female (2)Posts
(7) Documentation Staff Female (1)Posts
Please send CV and attachments to No.990, kyeik wine pagoda Road, Mayangone.
Phone No-01-522609, 09-421075447

SHWE GANDAMAR INTERNATIONAL TRADING LIMITED
LEVEL (3) GANDAMAR WHOLESALE
Corner of Gandamar & Waizayantar Road, Mayangone Township, Yangon, Tel.657314,657316
Banquet Hall ဝန်ထမ်းများအလိုရှိပါသည်
၁။ ရွှေဂန္ဓမာအင်တာနေရှင်နယ်ထုရေးဒင်းလီမိတက်က ဖွင့်လှစ်မည့် ပရိသတ်အင်အား(၁၄၀၀)ခွဲ နိုင်ငံတကာကြယ်ငါးပွင့်အဆင့်မီ မင်္ဂလာခန်းမကြီး (Banqueting Hall)တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ပါရာထူးနေရာများ အလိုရှိပါသည်။
(က) Banquet Manager Male/Female (1)Post
(ခ) F & B Supervisor/Captain/Waiter/Waitress Male/Female (12)Posts
(ဂ) Housekeeping Supervisor/Linen/Nursery/Cleaner Male/Female (10)Posts
(ဃ) Security Assistant Supervisor/Assistant Male(8)/Female (2)Posts
(င) Maintenance & Engineering Male(2)Posts
(စ) Sales & Marketing Executive/Reservationist Male/Female(3)Posts
(ဆ) HR Executive Female(2)Posts
(ဇ) Sr.Accountant/Accountant/Accounts Assistant/Cashier Female(5)Posts
(ဈ) Sales & Marketing Executive/Reservationist Male/Female(3)Posts
၂။ စိတ်ပါဝင်စားသူများသည် အထက်ပါလိပ်စာအတိုင်း ကိုယ်ရေးအကျဉ်း လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းအပြည့်အစုံနှင့် ၃၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ အတွေ့အကြုံနှင့်အရည်အချင်းပေါ်မူတည်၍ လစာကောင်းကောင်းပေး၍ ခန့်ထားမည်။ Email:sawthandar.aug@gmail.com, Ph-657311,657322,657315,657316

Advertisement for a company or service.

